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Aquest setmanari no accepta com a 
seues les opinions expressades pels 
col·laboradors, que tenen l’exclusiva 
responsabilitat del text publicat amb la seua 
firma, ni es fa responsable de l’autenticitat 
de la publicitat. Les col·laboracions ens 
poden fer arribar per correu electrònic 
a diariet@vinaros.es i no podran 
sobrepassar les 25 línies en Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignat un espai fix. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
pseudònims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores.

En escrits que requerisquen resposta sols 
s’admetrà un torn de rèplica.

VinaròsE L  D I A R I E T

X.Flores

L’alcalde presenta la reestructuració del 
govern en minoria de PSPV i Compromís

L’alcalde, Guillem Alsina, va presentar el dilluns el nou cartipàs municipal després de la ruptura, la setmana 
passada, de l’equip de govern (dimissió del socialista José Chaler, el cessament d’Anna Fibla i el posterior anunci 
dels tres edils de TSV que passaven a l’oposició). Després d’aquesta crisi, l’equip de govern de PSPV i Compromís 
governarà en minoria i haurà d’arribar a acords amb la resta de formacions, com va reconéixer dilluns Alsina. 
La dimissió de Chaler i el fet que els tres regidors de TSV passen ara a l’oposició han propiciat una profunda (i 
molt ràpida, amb la qual cosa el cap de setmana es pot intuir que ha sigut intens) reestructuració del nou equip 
de govern, amb un nou repartiment de regidories entre els 8 membres que el componen. 
En substitució de Chaler, en el grup municipal socialista ha entrat la següent en la llista, Amàlia Cabos, que serà 
la cinquena tinenta d’alcalde i regidora de Benestar Social. 
La resta de regidories que deixen vacants els edils de TSV seran ara responsabilitat dels regidors socialistes i de 
la regidora de Compromís, que assumeix l’àrea de Joventut i la segona tinença d’alcaldia. 

Crida a la responsabilitat
Alsina va fer una crida a la responsabilitat de la resta de grups municipals per a afavorir la governabilitat de la 
ciutat. “Tenim clar que l’equip de govern no som només aquestes 8 persones. Aquest ajuntament el formen 21 
regidors. Estem en un moment complicat però que encarem amb optimisme i moltes ganes de seguir endavant. 
Tenim molts projectes per davant, Edusi, Edificant, l’agenda urbana i uns altres grans projectes per completar 
fins a 2023. Tots aquells que no vulguen arribar a acords no perjudicaran aquest equip de govern de 8 persones, 
sinó a tots els vinarossencs i vinarossenques. És el moment de demostrar qui treballa per Vinaròs, en mode ideo-
lògic o de manera individual. La gent està cansada de que els creem problemes. Aquest equip està format per a 
trobar solucions per als nostres veïns i veïnes i així ho demostrarem amb el nostre treball en el dia a dia. Encarem 
aquest tram final de legislatura amb una visió de pacte, consens i acords amb tots aquells que vulguen sumar, 
ningú sobra. Aquest equip de 8 persones es deixarà la pell, posarem tot el nostre esforç per a fer realitat tots els 
reptes que tenim per davant fins a maig de 2023 i per a arribar a acords i parlar amb tots els regidors d’aquest 
ajuntament”, va assenyalar l’alcalde. 
Alsina també va dir que no han buscat formar un equip de govern majoritari, intentant convéncer a PVI i Ciu-
tadans. “Hem tingut clar des d’un primer moment que aquest govern en minoria serà el que arribarà fins a les 
pròximes eleccions, però buscarem les vies de consens i diàleg amb la resta de formacions”, va indicar.
D’altra banda, va assenyalar que el regidor de TSV, Hugo Romero, ha presentat ja la renúncia dels seus càrrecs per 
problemes de salut, però que encara no s’ha comunicat a l’Ajuntament qui serà l’edil del partit que el substituirà. 
Alsina va agrair el treball realitzat per Romero. “Li tinc en gran estima personal i ho considero una gran pèrdua 
per a l’equip de govern per la professionalitat que ha demostrat aquests anys com a responsable de les seues 
àrees”, va assenyalar. 

Amàlia Cabos, que entra en substitució de José Chaler, serà cinquena 
tinenta d’alcalde i es farà càrrec de la regidoria de Política Social 

Alsina fa una crida a la responsabilitat de tots els grups: “L’equip de govern 
no som només 8 persones. Aquest ajuntament el formen 21 regidors”

L’alcalde, Guillem Alsina, va presentar dilluns el nou govern i la reestructuració de les regidories
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Guillem Alsina (PSPV): 
Alcaldia i responsable de Governació, Agricultura i Pesca

Marc Albella (PSPV): 
Primer tinent d’alcalde i regidor d’Urbanisme, Patrimoni, 

Turisme i Relacions Institucionals
Paula Cerdà (Compromís): 

Segona tinenta d’alcalde. Regidora de Festes, Comerç i 
Joventut

María Cano (PSPV): 
Tercera tinenta d’alcalde i responsable de les regidories 

d’Hisenda, Ocupació, Noves Tecnologies i Indústria
Carmen Morellà (PSPV): 

Quarta tinenta d’alcalde i edil d’Obres i Serveis i Transició 
Ecològica

Fernando Juan (PSPV): 
Regidor de Cultura, Recursos Humans i Salut

Begoña López (PSPV): 
Regidora d’Infància, Educació i Esports

Amàlia Cabos (PSPV): 
Cinquena tinenta d’alcalde i regidora de Serveis Socials

El nou cartipàs municipal

Amàlia Cabos és la nova cara de l’equip de govern, en substitució de 
José Chaler. Era la vuitena de la llista socialista a les eleccions i ocu-
parà el càrrec de regidora de Benestar Social. També serà cinquena 
tinent d’alcalde

Amàlia Cabos, nova regidora

El Butlletí Oficial de la província de Castelló va recollir el passat 11 de ge-
ner el nomenament com a funcionari de carrera, per a ocupar una plaça 
d’intendent de la Policia Local de Vinaròs a Juan Manuel Domènech. 
Aquesta mateixa setmana s’ha fet efectiu el nomenament amb la presa 
de possessió del càrrec que ha tingut lloc al despatx de l’alcaldia, amb la 
presència de l’alcalde Guillem Alsina, i del secretari de la corporació. 
Domènech ve exercint la prefectura de la Policia Local de Vinaròs des 
de maig de 2015, des de llavors ha superat dos processos selectius per 
promoció interna, un d’inspector l’any 2018 i l’actual d’intendent, procés 
finalitzat a la fi de l’any 2021.
L’alcalde Alsina comentava que “aquest nomenament és una continuació 
dels diferents processos selectius per a cobrir places en propietat dins de 
la Policia Local que s’han dut a terme des de l’inici de la present legisla-
tura”. En aquest sentit, afegia que un dels objectius de l’equip de govern 
és donar estabilitat a la plantilla de la Policia Local, amb la cobertura de 
totes les places possibles com a funcionaris de carrera en totes les cate-
gories i escales dintre del cos.
En relació a les places cobertes, en la categoria d’agent han estat dos els 
processos selectius duts a terme, un de set places de l’any 2019 i un altre 
de nou el passat any 2021. El primer d’ells va aconseguir acabar amb la 
interinitat dins de la plantilla de la Policia Local, d’aquesta forma Vinaròs 

es va convertir en un dels primers municipis de la Comunitat Valencia-
na en complir els mandats de la Llei de Coordinació de Policies Locals 
de la Comunitat Valenciana de l’any 2017, si bé posteriorment, aquesta 
llei ha anat suavitzant les mesures respecte a la interinitat en les policies 
locals. A més d’aquestes 16 places d’agent, durant l’any passat 2021 tam-
bé es va realitzar un procés selectiu per a cobrir en propietat dos places 
d’inspector de la Policia Local.

El regidor de Governació, Marc Albella, ha destacat que “garantir un cos 
policial estable és fonamental per oferir un servei de qualitat a la ciuta-
dania que resulte eficient i proper amb les persones, a més d’afavorir la 
resolució de conflictes de forma pacífica”. D’altra banda, traslladava les 
seues felicitacions a Domènech i insistia que “estem segurs que conti-
nuarà amb la seua excel·lent tasca com a nou intendent”.
Ampliació de places
L’any 2022 s’inicia amb un procés selectiu per a cobrir tres places en pro-
pietat d’oficial, actualment en marxa i es té previst durant el segon se-
mestre donar inici a un nou procés per a cobrir un mínim de vuit places 
d’agent. Això suposarà un total de 30 en propietat com funcionaris de 
carrera (24 d’agent, 3 d’oficial, 2 d’inspector i 1 d’intendent) al llarg de 
tota la legislatura.

La presa de possessió  forma part dels 
processos selectius per a cobrir les 
places en propietat dintre del cos

L’Ajuntament 
nomena a Juanma 
Domènech com a 

nou intendent de la 
Policia Local
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El cambio empieza aquí

Somos especialistas en vender tu casa de manera seria y profesional, 
sin que tengas que preocuparte de nada

X.Flores
Anna Fibla, la líder i portaveu de TSV i ja exre-
gidora de Cultura i Patrimoni (va ser destituïda 
el per l’alcalde pel falta de confiança pel tema 
del regal de l’amic invisible), no va poder estar 
present per la defunció d’un familiar a la con-
vocatòria en la qual el seu partit va comunicar 
públicament que passava a l’oposició, i tam-
poc, pels mateixos motius, al ple extraordinari 
de reprovació a l’actitud de Chaler i Alsina que 
es va celebrar a la vesprada. Divendres 21 de 
gener va comparéixer, visiblement afectada, 
per a donar la seua versió dels fets.  

Fibla va explicar les tres setmanes de negocia-
ció per a intentar solucionar la crisi de govern. 
Després del regal de Chaler, va assegurar que 
va parlar “en repetides ocasions de manera 
privada” amb Alsina per a demanar-li el cessa-
ment de Chaler. “La mateixa vesprada dels fets, 
només acabar de fer-nos els regals de l’amic 
invisible ja vaig parlar amb l’alcalde per a dir-li 
que Chaler havia de deixar de ser regidor. La 
seua resposta va ser que no ho cessaria. Davant 
la seua negativa, ens reunim en assemblea de 
partit, i decidim per majoria fer públic el regal 
que em va fer Chaler, ens vam veure en la ne-
cessitat de fer públic aquest fet i demanar la 
seua dimissió”, va dir.  

Negociacions 
Fibla va tornar a afirmar que “abans d’aquesta 
roda de premsa, convocada a les 12 hores, 
vaig acudir personalment a l’Ajuntament per 
a comunicar-li personalment a l’alcalde el que 
anàvem a dir. La seua resposta va ser molt 
clara: que si féiem públic el regal de Chaler, 
m’expulsaria del govern”.  
Després de la roda de premsa en la que va 
denunciar els fets van començar unes nego-
ciacions “molt difícils” amb el partit socialista i 
entre les executives dels tres partits de govern.  
Després de dues setmanes sense solució, va 
assegurar que es va fer una reunió en el des-

Anna Fibla: “El PSPV va voler obligar-me a llegir un comunicat 
criticant a Maria Saavedra i desmentint les meues declaracions”

patx d’alcaldia entre el primer edil, Guillem 
Alsina, el primer tinent d’alcalde Marc Albella, 
la portaveu de Compromís, Paula Cerdà, l’edil 
de TSV Hugo Romero i la mateixa Anna Fibla. 
“En aquesta reunió es va aconseguir un acord: 
Chaler dimitiria del seu càrrec i nosaltres lle-
giríem un comunicat deixant clara la nostra 
voluntat de continuar governant amb els 
socialistes. Però a les poques hores d’arribar 
a aquest pacte, Alsina es va retractar. En les 
seues paraules, perquè l’executiva del partit 
socialista de Vinaròs no havia aprovat aquest 
acord”, va explicar Fibla.  

“Ultimàtium” del PSPV 
Així i tot, es va continuar amb les converses 
per arribar a un acord, “però el PSPV no va 
estar per la labor d’aconseguir una solució”. 
Segons la versió de Fibla,  “l’últim dia de les 
negociacions i a última hora ens van fer arri-
bar un ultimàtum: per a mantindre’ns en el 
govern havia de llegir jo en persona pública-
ment un document en el qual ens obligaven a 
criticar a la nostra diputada Maria Saavedra i 
desmentir el que vaig dir en la roda de prem-
sa per a blanquejar la figura d’Alsina”. TSV no 
va acceptar i la resta va ser una concatenació 
de dimissions (la de Chaler), cessaments (la de 
Fibla) i ruptura definitiva de l’equip de govern 

(TSV va anunciar que s’anava a l’oposició). 
Fibla també va explicar que després de la dimis-
sió de Chaler i “uns minuts abans” de la comparei-
xença de l’alcalde “Alsina em va enviar un whats-
app avisant-me que anava a cessar-me”.  
“Lamentem profundament que aquest haja si-
gut el desenllaç final del pacte a Vinaròs, però no 
podíem continuar consentint les contínues fal-
tes de respecte al nostre partit per part d’Alsina 
i especialment d’Albella i han sigut ells els que 
han trencat el pacte i els que ens han tirat fora. 
S’ha vist com el posicionament que marcàvem 
des d’un inici exigint la dimissió de Chaler era en-
certada i l’exigible per a un representant públic. 
Si l’alcalde l’haguera cessat des d’un primer mo-
ment no s’haguera arribat a la ruptura del pacte. 
Hem treballat molt per a propiciar una solució 
que tan sols passava per apartar al regidor que 
amb el seu comportament inassumible va provo-
car la crisi”, va assenyalar.  

Balanç de govern 
“Fem un balanç positiu del treball de TSV-Podem 
en l’equip de govern en totes les nostres àrees 
i en projectes de la ciutat tan importants com 
EDUSI, Edificant, PMUS, cotxera de Batet, Jaume 
I, IES Vilaplana entre altres. A partir d’ara conti-
nuarem treballant des de l’oposició pel bé de la 
ciutat de Vinaròs, i si en un futur hi ha moments 
i situacions per a l’enteniment volem, esperem i 
reivindicarem que els socis de govern minoritaris 
meresquen el mateix respecte que els majorita-
ris”, va dir Fibla.  

“No” a una possible moció de censura  
Fibla va descartar el possible suport a la presen-
tació d’una moció de censura. “No crec que es 
vaja a presentar una moció de censura, i nosaltres 
som un partit d’esquerres i per tant no veuríem 
viable secundar-la si fóra el cas”, va indicar. Fibla 
també va descartar “al cent per cent” un possible 
suport al PP en aquest sentit.  Sobre la possibilitat 
de tornar a governar amb el PSPV si les relacions 
milloraren en un futur va dir que “en aquest mo-
ment no ens plantegem aquesta tessitura, estem 
en moments complicats i no ho contemplem”. 

Fibla també va voler donar les gràcies als dos regi-
dors de TSV Hugo Romero i Cecilia Pastor “pel seu 
suport en aquests dies tan difícils i a l’executiva 
local per la seua gran feina”. També va agrair el 
suport de la diputada nacional Marisa Saavedra 
i de la coordinadora autonòmica Pilar Lima i tota 
l’executiva de Podem “que ens va acompanyar i 
va col·laborar en tot el procés”.
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El PSPV desmenteix les acusacions de Fibla i la responsabilitza 

de dinamitar el pacte de govern 

X.Flores

El secretari local del PSPV de Vinaròs, Edu Barberá, va comparéixer dissabte 22 de gener 
a la seu socialista, acompanyat per Agustí Guimerá, per a desmentir les “sorprenents 
declaracions plenes de mentides” de la líder de TSV, Anna Fibla.  
Barberá va responsabilitzar a Fibla d’haver trencat el pacte de govern fent públic el que 
considera que havia d’haver-se resolt de manera interna. “Des del moment en què va 
convocar la roda de premsa el 23 de desembre ja es va saltar tots els mecanismes de 
control que tenia el pacte”, va assenyalar.  

El secretari socialista va explicar com van ser les negociacions entre les executives. “El 27 
de desembre, després de la roda de premsa de Fibla i del trist regal de l’amic invisible 
que va fer Chaler, personalment vaig obrir un canal de comunicació amb Totes i tots som 
Vinaròs, concretament amb Hugo Romero, per a intentar solucionar aquest problema, 
tant d’una banda, pel desafortunat regal, com per part de Fibla, que es va saltar tots els 
mecanismes de control del pacte de manera unilateral en fer-ho públic”, va assenyalar. 
A partir d’aquest moment “es van plantejar diverses opcions”. La primera, va dir, va ser “la 
dimissió de José Chaler i la rectificació de les paraules de Fibla que no eren certes. Vull 
que quede clar que des del primer moment a Fibla se li va demanar rectificar el que va 
dir i no era cert”, va indicar. 
En una segona reunió, el PSPV marca unes línies a TSV sobre aquesta possible rectificació 
de les declaracions de Fibla, “i es contínua treballant en  una altra possibilitat, com una 
sanció a Chaler, però l’opció que pren més força és la rectificació de Fibla i la dimissió de 
Chaler”. 

Segons Barberá, “Fibla va tornar en aquest moment a saltar-se els mecanismes de control 
del pacte entre totes dues formacions. No sabem perquè des de l’executiva de país del 

partit socialista es posen en contacte amb l’executiva local 
i ens traslladen que estan intentant solucionar el problema 
amb l’executiva de Podem”, va explicar.  
Barberá va assenyalar que Fibla “va tornar anant a la seua 
saltant-se les reunions i el treball que estàvem realitzant per 
a solucionar el problema en decidir reunir-se amb l’alcalde, 
amb la qual cosa la situació es va complicar molt”.  

Les “mentides” de Fibla 
Els socialistes van assegurar que Fibla “va mentir” en la com-
pareixença del divendres en diversos punts que van voler 
aclarir, llegint el document que van plantejar a TSV perquè 
rectificara. “En cap moment demanem que criticara a Marisa 
Saavedra, només que rectificara les seues paraules, concre-
tament que aquest fet no s’ha d’emmarcar dins d’un context 
d’agressió sexista, assetjament ni de gènere. José Chaler pot 
tindre un sentit de l’humor negre, però ni és un masclista 
ni un maltractador ni una persona que assetja, i Anna Fibla 
ha treballat dos anys i mig amb ell i ho sap perfectament. 
Només demanàvem que rectificara aquestes declaracions”, 
va dir Barberá. 

Barberá també va negar que s’haguera amenaçat a Fibla 
amb fer-la fora del govern. “En tot moment, tant en les con-
verses amb l’alcalde i els regidors com entre executives la 
cordialitat ha sigut la base per a un enteniment i en cap 
moment en aquestes converses s’ha traslladat la possibilitat 
que TSV sortiguera del govern amb to amenaçador per cap 
de les dues parts, sinó que ha estat com a conseqüència de 
les negociacions si no arribaven a bon port”, va explicar. 
A més, va assegurar que el 14 de gener “entre les 7 i les 8 de 
la vesprada i en conversa privada, Anna Fibla va reconéixer 
a l’alcalde que en cap moment l’havia amenaçada, per tant 
és normal que l’alcalde la cesse de les seues funcions. Anna 
Fibla no pot acusar d’això a l’alcalde perquè és un fet molt 
greu”. 

Finalment, va assenyalar que “en cap moment ni Alsina ni Al-
bella han trencat el pacte, com els va acusar” i va voler acla-
rir que “ni l’executiva ni el partit van enviar un ultimàtum a 
Fibla, això no és cert”. “Des del moment en què ella se salta 
tots els protocols de control dins del pacte comet un error 
quasi tan greu com el que va cometre José Chaler i per tant 
ha d’assumir responsabilitats igual que Chaler va assumir les 
seues, i amb tota dignitat va dimitir. A Fibla no se li dema-
nava una dimissió, sinó una rectificació sobre certes coses 
que no eren certes i va ser ella unilateralment qui va decidir 
no comparéixer en l’últim moment. Acusar el PSPV d’haver 
presentat un ultimàtum per a continuar amb el pacte és to-
talment fals i tinc proves que em guardaré”.
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L’Ajuntament instal·la càmeres de videovigilància 
als polígons industrials

El “regal” de l’amic invisible que José Chaler va fer 
a Anna Fibla “va ser molt desafortunat”, però va 
ser la líder de TSV, Anna Fibla, la que va trencar els 
protocols interns i per tant, el pacte de govern. La 
portaveu de Compromís, Paula Cerdà, es va alinear 
dissabte, amb la versió dels socialistes (que havien 
convocat només una hora abans) i va culpar a Anna 
Fibla d’haver-se saltat les normes del pacte. “Com a 
integrant de l’equip de govern, i atés que no formo 
part del partit del membre que va fer el regal ni del 
partit afectat, crec que puc ser objectiva i explicar 
els fets”, va començar dient Cerdà. 

La portaveu de Compromís va voler matisar que 
el regal de l’amic invisible “va ser un acte privat 
i informal entre companys de l’equip de govern 
i després del plenari ens els vam donar a la sala 
d’ordinadors”. Sobre el regal va dir que “ens sem-
bla totalment fora de lloc i molt desagradable, jo 
era allí i la situació va ser molt tibant, tots ens vam 
quedar molt sorpresos amb el regal i no va haver-
hi riures per a fer mal, només nervioses, ningú va 
saber com reaccionar”.

Cerdà va considerar que Fibla va trencar el pacte en 
fer públics els fets. “Compromís sempre ha apostat 
pel compliment del pacte, ja que es tracta d’un 
problema intern entre els socis de govern i no una 
mala acció dins d’una regidoria que afecte direc-
tament el poble de manera negativa. És cert que 
tot polític ha de mostrar una actitud irreprotxable 
i podríem entrar en el debat de si un és polític les 
24 hores o no. Creiem que els draps bruts es renten 
a casa i per tant un problema intern se soluciona 
internament i per a això hi ha una comissió de se-

guiment que integren les tres executives dels 
partits. El gran error va ser que Fibla convocara 
aquesta roda de premsa abans de reunir-nos 
les tres executives”, va assenyalar Cerdà. 
Sobre les negociacions entre executives va dir 
que “la prioritat sempre ha sigut arribar a un 
acord, però desgraciadament no ha sigut possi-
ble i ha acabat potser de la pitjor manera. Espe-
rem que de cara al futur aquest fet servisca per 
a millorar. Un futur que ara és incert però que 
des de Compromís continuarem afrontant sent 

el més responsables possibles i pensant en els 
vinarossencs”.
Finalment, va demanar disculpes a la ciutada-
nia “per aquest lamentable espectacle que hem 
donat”.
Cerdà va negar que s’haguera obligat a Fibla en 
un ultimàtum a llegir un comunicat criticant a 
Marisa Saavedra i desmentint les seues declara-
cions. “No es va obligar a res, simplement es va 
consensuar un comunicat entre les executives”, 
va assegurar.

Paula Cerdà : “El regal de Chaler va ser molt desafortunat, 
però va ser Anna Fibla la que va trencar el pacte en fer-ho públic”

X.Flores

La Diputació de Castelló ha engegat una nova línia de subvencions espe-
cífica per al Carnaval de Vinaròs, que suposarà per aquest any una ajuda 
econòmica de 23.250€. L’objectiu és mantenir aquesta col·laboració durant 
els propers anys amb la finalitat d’ajudar a la Comissió Organitzadora del 
Carnaval i a l’Ajuntament a celebrar la festa. 
Aquesta mateixa setmana la diputada provincial de Cultura, Ruth Sanz, s’ha 
reunit amb l’alcalde, Guillem Alsina, la regidora de Festes, Paula Cerdà, el 
regidor de Promoció de la Ciutat i Interés Turístic, Marc Albella i el presi-
dent de la Comissió Organitzadora del Carnaval, Jordi Català, per informar 
d’aquesta nova línia de subvencions engegada per la Diputació. 
Sanz comentava que “s’han reservat 23.250€ per a augmentar encara més la 
qualitat dels actes i millorar la projecció de la festa fora de les nostres fron-
teres”. En aquest sentit, la diputada afegia que “el Carnaval de Vinaròs és una 
de les festes més emblemàtiques de la província i creiem que la Diputació 
ha de treballar del costat de la COC i l’Ajuntament per a fer més grans les 
celebracions”.
Per la seua banda, l’alcalde Alsina assenyalava que aquesta subvenció és 
una mostra més del compromís de la Diputació de Castelló amb el municipi 
i la comarca del Baix Maestrat. Segons destacava “el Carnaval de Vinaròs 
és una festa declarada d’Interés Turístic Autonòmic i des de les adminis-
tracions sempre oferirem el màxim suport possible perquè, aquesta festa 
tan emblemàtica a la nostra ciutat, continue sent un referent arreu de la 
Comunitat Valenciana”.

La Diputació crearà una línia específica de subvencions 
per al Carnaval de Vinaròs amb 23.250€

Es tracta d’una nova iniciativa creada pel Govern Provincial amb l’objectiu de donar suport 
a una de les festes més importants de la Comunitat Valenciana
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L’objectiu és unir les empreses d’un mateix 
polígon en una entitat per tenir més força a 
l’hora de demanar ajudes i subvencions a les 

administracions per a la modernització i la millora 
de la competitivitat

X.Flores
Sorpresa majúscula i inesperada en el si de Tots i Totes Som Vinaròs que 
se suma a la crisi que viu la política vinarossenca en aquests moments. El 
regidor de Transició Ecològica i Innovació Digital, Hugo Romero, va anun-
ciar divendres 21 de gener que deixa els seus càrrecs com a regidor per 
problemes de salut. 
Romero va remetre un comunicat explicant-ho així:

“Aquests 6 anys de regidor han sigut els més apassionants que he viscut 
fins ara, poder treballar per Vinaròs i la seva gent, participar activament en 
l’acció política o pública del teu poble és una experiència que tots hauríem 
de viure i conèixer. 
Per la meva banda, dir que deixo el càrrec de regidor de l’Ajuntament de 
Vinaròs, porto temps prioritzant l’activitat pública per sobre de la salut i el 
cos em demana parar. En aquests temps hem reaprès que la salut és lo més 
important i cal cuidar-la, jo portava  temps sense fer-ho i he decidit recom-
pensar els equilibris de la balança. 
Moltes gràcies a tots aquells en els que en algun moment d’aquests anys 
hem coincidit. Ha sigut un plaer treballar per Vinaròs al vostre costat. 
A les companyes i companys que continuen, molta força i ànims. No obli-
daré mai el que hem viscut.
A la gent de TSV - Podem, gràcies, des de 2014, companyerisme, activisme 

polític i assemblearisme. Que així continue, gràcies”.

Hugo Romero (TSV) deixa 
el càrrec de regidor 

per problemes de salut

LA REGIDORIA DE POLÍTICA SOCIAL, IGUALTAT I DISCAPACITAT 
INFORMA: 

Ayudas para el desarrollo personal.  Su objetivo es facilitar la autono-
mía personal a personas con problemas motores o sensoriales, propi-
ciando el mantenimiento en el propio entorno familiar y social, incre-
mentando su autonomía y favoreciendo sus relaciones y la integración 
en la sociedad.

Serán objeto de subvención los siguientes tipos de acciones para faci-
litar la autonomía personal:
- Adquisición de ayudas técnicas y productos de apoyo.
- Ayudas destinadas a la eliminación de barreras arquitectónicas en el 
interior de la vivienda y la adaptación funcional del hogar
- Ayudas para la adaptación de vehículos.
- Ayudas de transporte para la asistencia a tratamientos y centros asis-
tenciales.

Requisitos:

1.- Tener reconocida la condición legal de persona con discapacidad.
2.- Tener la residencia legal en un municipio de la Comunidad Valen-
ciana.
3.- Ser menor de 65 años.
4.- Tener una renta individual o per cápita familiar inferior al triple del 

IPREM para el ejercicio anterior al de la convocatoria.
5.- Que existan deficiencias de carácter motor o sensorial en el solici-
tante que supongan la pérdida de autonomía, le impidan o dificulten 
su movilidad o comunicación a través de medios normales.
6.- En caso de ayudas de transporte: tener reconocida la movilidad re-
ducida y no tener reconocido el subsidio de movilidad por gastos de 
transporte.

Plazo de presentación de solicitudes:

El plazo de presentación de solicitudes será de treinta días naturales 
contados a partir  del día siguiente al de la publicación de la convoca-
toria en el DOGV nº 9258 de 18 de enero de 2022.
El plazo es del día 19 de enero al 18 de febrero de 2022

Información:
Concejalía de Política Social, Igualdad y Discapacidad
Plaza de San Antonio, 19- Pb
Horario: de 9’00h a 14’00h    -           Tel: 964 45 00 75

PRESTACIONES ECONÓMICAS INDIVIDUALES PARA LAS PERSONAS 
CON DISCAPACIDAD PARA EL EJERCICIO 2022
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FITUR ha tornat a ser el millor aparador possible per tal de presentar el 
Carnaval de Vinaròs al públic de Madrid. Aquest matí a la plaça Central 
de l’estand de la Comunitat Valenciana s’ha dut a terme la presentació de 
l’edició 2022 del Carnaval de més rellevància en l’àmbit de la Comunitat 
Valenciana. A més a més, durant la presentació s’ha realitzat un directe a 
través de la televisió autonòmica d’À Punt.
Una delegació de la Comissió Organitzadora del Carnaval (COC) ha estat 
l’encarregada de realitzar una presentació que ha estat seguida per un 
nombrós públic que ha mostrat el seu interés per les característiques de la 
festa, així com per les dates de celebració, que enguany han estat trasllada-
des fins als mesos d’abril i maig (23 d’abril al 9 de maig).
La presentació ha durat 25 minuts i ha estat dirigida per Toni Guillot. El 
presentador ha donat especial importància al canvi de les dates a causa de 
la Covid-19 i ha recordat les dates dels principals esdeveniments de caire 
turístic:
- 30 d’abril. Gran gala de presentació de les reines del Carnaval de Vinaròs
- 7 de maig. Primer desfilada de les comparses del Carnaval de Vinaròs.
- 8 de maig. Segon desfilada de les comparses del Carnaval de Vinaròs.
L’acte, en el que s’han mostrat diversos vídeos promocionals del Carnaval 
de Vinaròs, ha inclós dues actuacions musicals oferides per membres de 
Gentsana. En elles han participat la reina de la comparsa La Colla, Nerea 

Vericat i el rei de la comparsa Fot-li Canya, Xavi Fibla. Totes dues han cau-
sat admiració entre el públic assistent gràcies a l’espectacularitat dels seus 
vestits. Tot i això, el secretari de la COC, Javier Sorlí, que també ha intervin-
gut a l’acte, ha recordat que atenent a les restriccions d’espai, a FITUR no es 
poden veure els vestits en la seua totalitat, amb la qual cosa ha recomanat 
la visita a Vinaròs per tal de conéixer les fantasies i glamour de les reines 
en la seua totalitat. 

El primer tinent d’alcalde i regidor de Promoció de la Ciutat i Interés Tu-
rístic, Marc Albella, ha valorat molt positivament la presència de la COC a 
FITUR per tal de promocionar “la nostra festa amb més projecció turística”. 
“El públic madrileny és molt important per a la nostra destinació com així 
ho demostren les estadístiques de visitants, i la presència a la fira del Car-
naval era necessària per mostrar la seua espectacularitat i poder informar 
del canvi de dates de l’edició d’enguany, la qual cosa creiem que serà molt 
positiva per a l’ocupació turística durant els mesos d’abril i maig. 
D’altra banda el regidor també ha volgut agrair la col·laboració del Patronat 
Provincial de Turisme a l’hora d’organitzar aquesta presentació i en aquesta 
línia, també ha mostrat la seua satisfacció per la nova subvenció que des 
de la Diputació de Castelló s’ha creat específicament per al Carnaval de 
Vinaròs, i que aquest any comptarà amb una partida de 23.250€.

Vinaròs presenta el Carnaval a FITUR
Els assistents a la plaça Central de l’estand de FITUR 2022 han pogut conéixer de primera mà 

l’espectacularitat de la festa, declarada d’Interés Turístic Autonòmic
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Vinaròs treballa des de fa uns anys en un full de ruta per a convertir-se 
en una ciutat intel·ligent d’avantguarda, entrant a formar part de la xar-
xa DTI de la Comunitat Valenciana on ha aconseguit el nivell més avançat 
de la xarxa (nivell 3), permetent-li a més formar part de la xarxa nacional 
de Smart Destinations de Segittur de la Secretaria d’Estat de Turisme des 
l’abril de 2019.
Durant aquests anys ha participat activament en el testatge de pilots DTI 
de la mà de l’Institut Valencià de Tecnologies Turístiques, INVAT•TUR i ha 
implantat solucions tecnològiques que li han permès posicionar-se com 
un destí segur, com el projecte de platges intel·ligents, la posada en marxa 
d’una aplicació per al control d’aforament en platges o el testatge d’una 
eina de màrqueting de influencers per a destinacions turístiques.
Vinaròs acaba de finalitzar el Pla Estratègic de Destinació Turística 
Intel·ligent 2022-2025 amb l’ajuda de la consultora Kalmas Gestión Em-
presarial, empresa especialitzada en destinacions turístiques intel·ligents, 
sostenibilitat, i medi ambient. En el Pla Estratègic, els objectius generals 
són potenciar i posicionar a Vinaròs com un destí innovador i dinàmic que 
aconseguisca acostar-lo encara més a una transformació total en DTI. El 
Pla Estratègic compta amb vuit eixos estratègics integrats en 13 àmbits 
d’actuació, i al seu torn en 24 accions totals per al municipi, que seran du-
tes a terme entre 2022-2025.
Aquest document servirà de guia, a més, per a presentar-se a la pròxima 

convocatòria dels Plans de Sostenibilitat Turística pertanyents als fons Next 
Generation, el termini dels quals està obert fins al 30 de març. Aquests fons 
permeten subvencionar actuacions en quatre eixos, transició verda i soste-
nible, eficiència energètica, transició digital i competitivitat.
En la convocatòria extraordinària de 2021, 11 destins de Comunitat Valen-
ciana han estat seleccionats per a posar en marxa diferents actuacions du-
rant els pròxims tres anys. L’Ajuntament de Vinaròs treballarà en la redacció 
de la memòria per a presentar un projecte vertebrador de tot el municipi, 
que permeti realitzar actuacions en aquests quatre eixos i que posicione 
a la destinació turística com un dels municipis més avançats en la gestió 
intel·ligent.
Vinaròs, ha aprofitat la seva presència en Fitur per a explicar als assistents 
les línies generals d’actuació en aquest nou Pla Estratègic de Destinació 
Turística Intel·ligent 2022-2025 el qual ha suscitat un gran interès entre els 
assistents. 
El primer tinent d’alcalde i regidor de Promoció de la Ciutat i Interés Turís-
tic, Marc Albella, ha subratllat la necessitat que “Vinaròs continue treballant 
en un full de ruta que posicione al destí com una ciutat d’avantguarda en 
matèria d’intel·ligència turística i adaptada als Objectius de Desenvolupa-
ment Sostenible, ODS, de l’Agenda 2030 de l’ONU, la qual cosa ens perme-
trà tenir un millor punt de partida per a la nostra candidatura a obtenir una 
Pla de Sostenibilitat Turística en la convocatòria de 2022”.

Vinaròs presenta el seu nou full de ruta en FITUR amb el nou 
Pla Estratègic i candidatura als fons europeus Next Generation

El nou Pla Estratègic serà la base de treball per a aspirar a obtenir fons Next Generation 
de la UE per a realitzar un Pla de Sostenibilitat Turística
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El trasllat d’alumnes i professors al nou col·legi 
Jaume I, després de quasi 15 anys esperant les 
noves aules, és imminent. Després de no fer-se 
efectiu aquest trasllat al gener, com era el que es 
preveia i l’anunciat en l’última visita a aquesta 
obra,  febrer és el mes que podria concretar-lo, 
segons va dir el conseller d’Educació, Vicent Mar-
zá dimecres en una visita al centre acompanyat 
pel director territorial d’Infraestructures Educa-
tives de la Conselleria, Víctor Garcia, l’alcalde, 
Guillem Alsina, i la directora del centre, Olga Mu-
let, la regidora d’Educació, Begoña López i altres 
membres de la corporació municipal.   
Ara sí, el nou centre educatiu està conclòs, però 
falta recepcionar l’obra, amoblar-lo i una neteja 
de totes les instal·lacions. Després d’això, es pro-
duirà l’anhelat trasllat a les noves aules. “Desit-
gem que aquesta siga l’última visita a l’obra, que 
ha avançat a molt bon ritme i estem a poques 
setmanes que el centre puga ser ja utilitzat pels 
seus destinataris, xiquets, xiquetes i els docents i 
famílies que tenim moltes ganes que entren a les 
noves instal·lacions”, va dir Marzá, que va agrair 
“al conjunt de la comunitat educativa per la seua 
lluita en defensa de l’educació pública i pel seu 

treball”.

Quasi 5,8 milions d’inversió
El conseller d’Educació va recordar que la in-
versió en aquest centre és de quasi 5,8 milions, 
destacant que “se sumen als 37 milions que es-
tan ja delegats a la comarca i que generen prop 
de 900 llocs de treball directes i indirectes en la 
seua construcció. Per tant, no parlem sol de mi-
llores en educació, fet que ja ho mereixeria tot, 
sinó que a més generem llocs de treball en un 
moment tan complicat com l’actual”. 
Marzá també va voler destacar l’aposta realitza-
da en aquest centre educatiu per les energies 
renovables i la màxima eficiència energètica. 
“Aquest és un dels centres que hem visitat amb 
més instal·lació fotovoltaica i eficiència i en les 
pròximes setmanes es remataran les obres i serà 
efectiu el trasllat. Crec que durant el mes vinent 
de febrer serà possible”, va assenyalar.

Alsina: “És el nostre principal objectiu”
Per part seua, l’alcalde, Guillem Alsina, va mos-
trar la seua satisfacció “per assistir ja pràctica-
ment al final de l’obra” i va destacar que posar en 

funcionament aquest centre educatiu “després 
de 15 anys en barracons, és la prioritat número 
u d’aquesta legislatura”. Alsina va agrair el treball 
realitzat pels anteriors equips de govern per a 
fer-lo realitat.  “Aquest és un projecte històric que 
deixarà arrere molts anys de barracons i suposarà 
per fi tornar a fer classes en un col·legi en con-
dicions òptimes”, va assenyalar. Alsina va confiar 
que febrer siga el mes del trasllat. “Només queda 
fer una neteja general i recepcionar l’obra. Des-
prés la brigada municipal començarà el muntat-
ge de les aules i el mobiliari i a meitat de febrer 
esperem poder fer el traspàs”, va indicar. També 
va agrair a l’empresa i els tècnics la seua celeritat. 
La directora del col·legi Jaume I, Olga Mulet, va 
dir que, encara que es va assegurar que s’iniciaria 
el segon trimestre en el nou centre i no ha es-
tat possible “val la pena esperar, perquè hi havia 
encara coses per realitzar, però agraïsc molt tot 
el que s’ha fet i la disponibilitat i urgència de 
l’empresa a fer l’obra, perquè no esperàvem que 
en un any i mig aquest col·legi estiguera conclòs. 
Els alumnes pregunten diàriament quan serà el 
canvi, i estic segura que se sorprendran quan ve-
gen les noves instal·lacions”.

El trasllat al nou col·legi Jaume I, inminent:
El conseller Marzá creu que al febrer podria fer-se efectiu

X.Flores
El conseller Vicent Marzá, durant la seua visita, amb l’alcalde, Guillem Alsina, la directora del centre, Olga Mulet i representants municipals
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X.Flores
La Conselleria de Igualtat i Polítiques Inclusives ha asegurado 
que lleva tiempo trabajando para que el centro de desarrollo 
infantil Creixem sea gestionado por la administración pública. 
Fuentes de esta conselleria señalaron que la intención es que 
el traspaso sea una realidad durante este primer semestre del 
2022, aunque   matizaron que todo dependerá del tiempo que 
requieran los trámites. Desde la conselleria mostraron su sor-
presa por las declaraciones del fundador del centro, Mostefa 
Bouanatti, que señaló que o se alcanzaba un acuerdo antes del 
30 de junio o la junta dimitiría y cerrarían el centro, y quisieron 
subrayar que la entidad sabe desde el principio que la adminis-
tración autonómica está realizando las gestiones para hacerse 
cargo del centro como Centro de Atención Temprana (CAT) para 
niños y niñas de 0 a 6 años. Además, indicaron que se subrogaría 
el personal que actualmente trabaja en el centro, conservando 
sus empleos. 
También el alcalde, Guillem Alsina, señaló, días atrás después de 
conocer las declaraciones de Bouanatti, que la conselleria esta-
ba haciendo todos los esfuerzos para hacerse cargo del centro 
en los próximos meses y que el Ayuntamiento ha estado en todo 
momento presente en estas reuniones entre la asociación y las 
direcciones generales.
El concierto entre la Conselleria y Creixem se inició en el año 
2017 y la cantidad económica aportada por la Generalitat se ha 
ido incrementando ejercicio tras ejercicio. En 2021, la adminis-
tración autonómica aportó 316.625 euros.

La Conselleria confirma que se hará cargo de Creixem 
como Centro de Atención Temprana

Eficiència energètica. El sostre del centre, ple de plaques fotovoltaiques. Els vidres de les aules són de 16 mm i l’aïllament, de qualitat

Ampli gimnàs. Els alumnes podran fer esport quan face mal temps, gràcies al gran gimnàs cobert. Els patis exteriors, també són molt amplis i hi ha jardins 
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L’associació cultural Ball de Dimonis i la Colla de Dolçaina i Tabal de Vinaròs, van fer una representació teatral del ball i “els dimonis” amb cercavila des de la plaça 
Parroquial. En arribar al passeig de Fora del Forat es va fer l’encesa de la foguera, l’única d’enguany ja que s’havia suspés la que organitza anualment la Fundació 
Caixa Vinaròs.

Ball de dimonis i foguera de Sant Joan
Fotos: Xavier Marmaña
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Las cosas que Dios quiere
El día de San Sebastián el pasado jueves día 20 de enero de 2022 me enteraba 
del fallecimiento de mi buen amigo Paquito “Lo Cañero”. En el momento de 
dedicarles estas palabras al cielo, y a él dirigidas, estando seguro junto a 
nuestro y su patrono san Sebastián, todavía no lo tengo asimilado. No me lo 
creo. ¡Maldito cáncer! 
Tras los avatares de la vida en que Paquito ha ido luchando estación a estación, 
nada ni nadie ha podido con él. Maldita enfermedad.
Fuimos al tanatorio, rezamos por él, dimos el pésame a su familia, no pudimos 
asistir al funeral en la parroquia de Santa Magdalena, y tenía serias dudas de 
dedicarle a Paquito, mis sentidas palabras. Las palabras de un amigo. Como 
creyentes, Dios me dio la respuesta.
Pasadas unas horas del funeral una llamada de teléfono me solicitaba si 
sería posible publicar las bellísimas palabras de una sobrina que se leyeron 
dedicadas a él, a Paquito en su funeral.
Y aquí estuvo el empujón que me hacía falta para recordarme por escrito, a través 
de estas sencillas y modestas palabras a un amigo, en que si corporalmente no 
está con nosotros, espiritualmente sí lo está. Los creyentes pensamos, creemos 
y estamos seguros que esto no acaba aquí. Hay un resucitar.
Paquito y la Semana Santa de Vinaròs
Los que de una u otra forma hemos estado vinculados con la Semana Santa 
vinarocense, mucho le debemos a Paquito. Fue en el año 1989 y concretamente 
en la “Casa de Andalucía de Vinaròs”, cuando en una entrevista y estando 
Paquito presente y siendo directivo de la Casa, se nos comunicó la formación 
de una nueva cofradía, la cofradía de “Jesús Cautivo”, en la que él tuvo mucho 
que ver a lo largo de su historia. También en este tiempo comenzó a realizar, 

como un gran artista y miniaturista, las peañas y cofrades (capuchinos) que 
formaban entonces en las procesiones de Vinaròs. Gracias a él en su cesión y a 
su madre la señora Carmen que confeccionaba las vestas y las planchaba año 
tras año, se han podido montar con gran éxito las exposiciones de la Semana 
Santa vinarocense.

El poder de la voluntad
Paquito ha sido a lo largo de su vida una persona fuerte, valiente y creyente. 
Ha tenido un gran ánimo para todo. En los últimos tiempos, el día que se 
encontraba bien, hablando con las personas incluso les daba ánimo a ellas. A 
mí me pasó hace unas semanas. Él me daba ánimo a mí cuando le conté que 
no me encontraba muy bien. Realmente ha sido una persona fuerte y valiente.
Mi despedida terrenal
Mucho podría escribir de él. Era un gozo encontrarnos, entrevistarle, hablar, 
comentar sobre la Semana Santa y un pero que muy largo etc. Sé Paquito 
que en el momento de tu despedida de la tierra miraste una imagen por ti 
confeccionada de San Sebastián, sé que escuchaste el himno dedicado a 
nuestro patrono. Creo que el “nostre morenet” influyó para que subieras a 
estar junto a Él allá a lo alto del cielo en este día tan concreto. Desde allí arriba 
acuérdate de nosotros, de tu familia, de tu pueblo y échanos una mano, que 
por aquí abajo corren no muy buenos  tiempos.
Mi petición
A todos los creyentes les pido lo que les va mejor a nuestros difuntos: la 
oración. Acordémonos de él y a la vez mandémosle una oración al cielo.
Y al resto, que siempre tengan un grato recuerdo de su persona.
Paquito, amigo, Descansa En Paz.

Ahir Sant Sebastià va sortir a recibir-te com tú te mereixes i vas deixar 
de patir. 
Vull que sàpigues que ens dixes un buit enorme que ningú podrà 
omplir, perquè tú has sigut i seguiràs sent sempre ÚNIC.
 
Pensar en Paco Gombau és vindre’t de sobte al cap la paraula alegria 
perquè era lo que més te definia.
Poques persones he conegut amb tantes aficions i tants amics, allí on 
estaves i on anaves. “Artes y redes de pesca”, Francisco Gombau, el teu 
ofici. Alianza Popular, la Casa de Andalucía de Vinaròs, la guitarra, el 
flamenco, el cante, les saetes, han marcat la teua vida. El Cristo Cautivo 
de Vinaròs, tots els pasos de la nostra Setmana Ssanta fets per tú 
en miniatura, les teues pintures, els teus pesebres, les teues figures, 
casetes, bouets de pesca, els nanos i gegants, la Nostra Ermita i mils de 
manualitats més que has disfrutant fent al llarg de la teua vida i totes 
elles sempre relacionades amb el teu poble.
 

Paquito Cañero, vinarossenc fins la mèdul·la, amb quin orgull i 
sentiment has portat sempre amb tu al teu estimat Vinaròs; ni en tots 
els anys que vas viure lluny d’aquí et vas olvidar ni un sol día del teu 
poble.
 
Avui deixes unes filles, uns nets, uns gendres, un germà i una germana, 
uns nebots, un munt d’amics i un àngel que has tingut com a parella 
(PILI, mai podrem agrair-te suficientment i com te mereixes el que 
has fet per ell). Ens dixes a tots molt tristos per la teua pèrdua però 
al mateix temps reflexiono i penso: hem sigut uns privilegiats d’haver 
compartit la nostra vida amb tu.

Tio Paquito, cap dels presents avui aquí, dels teus coneguts ni el teu 
poble de Vinaròs t’oblidarem mai. I és més, no te’n aniràs mai perquè 
sempre, sempre viuràs als nostres cors.
Descansa en pau.

Palabras de despedida de una sobrina

A Francisco Gombau Blanchadell 
“IN MEMORIAM”

Salvador Quinzá Macip
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Sant Sebastianet
a l’història de Vinaròs

Julián Zaragozà

Avui febrer, demà Candelera i sant Blai al darrera

Dia avant, dia enrere, el dos de febrer la Candelera

El dia de la Candelera sabrem si la primavera serà 
lletja o bella

Quan la Candelera plora, el fred es fora i quan riu 
el fred es viu, tant si plora com si riu torna-te’n al 

niu

Trons per la Candelera, mal de cap i mal d’orella

Tres de febrer, sant Blai gloriós, lleva’m la tos

Com farà el dia tres, farà tot el mes

Si fa sol per sant Blai, fred arrai

Sant Blai mullat: cigonyes aviat, sant Blai eixut: 
cigonyes no han vingut

Per sant Blai, sembra l’all

Per sant Blai gola amunt, gola avall
 

Per santa Àgueda planta l’alfàbrega, dama polida 
ja la té eixida

Per santa Àgueda plou, hi haurà quaranta dies més 
de l’hivern; si hi ha boira, hi haurà pedregada

Per santa Àgueda l’hivern s’enfada

Per santa Aguedeta, palpa el cul de la polleta, si no 
li trobes l’ou, torna-hi el dia nou

Joan M. Borras Jarque al llibre de la història de la 
nostra ciutat, a la pàgina 117 diu: “com la devoció a 
sant Sebastià era tanta i tan popular, el Consell de 
Vila, en 25 de juny de 1654 acordà fer construir una 
imatge, que al poble substituiria a la de l’ermita i a 
més seria per a portar-la a les processons del Cor-
pus i a la Benedicció del mar que se celebra en la 
dominica infraoctava del 20 de gener. La nova imat-
ge fou beneïda el dia 6 de juny de 1683 a l’església 
de sant Francesc, d’allí beneïda la santa imatge va 
ser traslladada en triomf a l’església parroquial, on 
es col·locà en la capella de la comunió, com aques-
ta imatge és més xicoteta que la tradicional que 
es venera a l’ermita la festa que se li fa la dominica 
després del 20 de gener en la vila, la denomina el 
poble la festa de sant Sebastianet, diferenciant-la 
així de la que se celebra el dia propi dalt a l’ermita”.

Dites de febrer
Entre los días 15 y 23 de enero se celebró el Campeonato Internacional de Ornitología, 
organizado por UOM (Unión Ornitologica Mundial) y el Campeonato de España organizado 
por FOCVA (Federación Ornitológica Comunidad Valenciana). El evento tuvo lugar en la 
Institución Ferial Alicantina, y se dieron cita más de 12.000 aves, con la participación de más 
de 1.200 criadores venidos de muy diferentes paises, con un gran número de ejemplares de 
España, Francia e Italia. 
Cerca de cincuenta  jueces mundiales evaluaron las aves en diferentes categorías en 
las cuales se encuentran el canto, color, exóticos y postura. En esta raza participaron los 
vinarocenses  Juan Casanova, que obtuvo una meritoria cuarta plaza, y Juan Francisco Falcó, 
que obtuvo cuatro primeros puestos, dos en individual y dos en equipos (formados por 4 
canarios por cada uno), siendo galardonados 10 ejemplares con la medalla de oro.
Las razas con las que participó  Juan Francisco fueron el canario llarguet en el grupo 
amarillo nevado. Cabe recordar que dicha raza és autóctona de nuestra provincia por lo 
cual señaló sentirse mucho más orgulloso de poder proclamarse campeón mundial con 
este tipo de canario.  El resto de las medallas las obtuvo en la raza de gloster  fancy, en los 
grupos consort melánico intenso tanto en individual como en equipo y en equipo consort 
melánico nevado. 
Con este campeonato dan por terminada la temporada, que ha sido especialmente exitosa, 
ya que en las exposiciones en las que han participado siempre han dejado el nombre de 
Vinaròs en los más alto.

Juan Francisco Falcó Gil, cuádruple 
campeón de España y del mundo

Canaricultura deportiva

Gloster Consort intenso melánico 
campeón del mundo

Llarguet lipocromo amarillo nevado 
campeón del mundo
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Realmente había muchas ganas de poder celebrar 
de nuevo y con gente, la festividad de nuestro 
santo patrono el mártir san Sebastián.
El mismo mossèn Emilio, en el primer día de la 
novena dedicada al santo, el sábado día 15, al 
finalizar la  misma, lanzó el clásico grito…”Visca sant 
Sebastià” diciéndonos las ganas que tenía después 
de estos años de poder celebrarlo de nuevo. 
A mí me quedan en el recuerdo la mañana de 
la salida de la reliquia en dirección a la ermita, 
el bello “canto gregoriano” ante el altar con los 
componentes de la “Germandadt dels Sants 
Patrons”, con la interpretación de las piezas; 
“Exsúrge Dómine”, “Kirie”, “Letanías” y finalizaron 
con el “Himne a sant Sebatià” saliendo de la iglesia 
y camino a la ermita, donde subieron rezando el 
santo rosario. En esta concreta ocasión estuvieron 
dirigidos por Francisco Javier Torres Camós.

Celebración en la ciudad
Por la tarde y a las 18 horas se celebraba en la 
Arciprestal de La Asunción, la misa en la ciudad. 
Estuvo oficiada por mossèn Maxi, vicario de la 

parroquia y concelebrada por mossèn Emilio 
Vinaixa, párroco de la parroquia y mossèn Florencio 
Albero.
Al órgano estuvo Enric Melià i Fortuna acompañado 
por las voces del coro de la parroquia.
Finalizada la misa y portando la peaña con la 
imagen de nuestro patrono sant Sebastià, se salió 
a la Plaza Parroquial donde nos esperaba nuestra 
banda de música, la Societat Musical “La Alianza” 
bajo la batuta de José Ramón Renovell Renovell.
En procesión nos trasladamos a la C/. san Cristóbal, 
donde en el lugar de costumbre esperamos la 
llegada de la bajada de la reliquia de nuestro 
patrono.
Llagada la reliquia acompañada por los 
componentes de la “Germandadt dels Sants 
Patrons” y portada por mossèn Cristóbal Zurita, 
el mismo le hizo entrega a mossèn Maxi de la 
misma dando inicio a la procesión por las calles de 
costumbre. A la llegada a la Arciprestal, se procedió 
a seguir la novena del santo para posteriormente 
y con los clásicos “Visca sant Sebastià”, la 
interpretación de su himno, y la veneración de la 

reliquia, darse el acto alegre, con muchas ganas 
y festivo, de la celebración de nuestro patrono, el 
mártir sant Sebastià por finalizado.

Detalles y curiosidades
. Me gustó mucho el detalle de mossèn Emilio, 
no siendo el oficiante de la misa vespertina y 
delegando con su vicario mossèn Maxi. A mossèn 
Maxi se le vio en todo momento una cara de 
satisfacción con un recuerdo que seguro siempre 
llevará. También me gustó el detalle de que invitara 
a nuestro vigoroso y “joven” mossèn Florencio. 
Muchos nos alegramos de verlo de nuevo.
. Siguiendo la procesión por todo el recorrido, 
encontré un momento de lo más curioso posible. 
Miren por donde que ya tenemos a una niña 
portada con todo su cariño por su querida abuela, 
la cual ya hacía pinitos, de cómo se lleva una peaña. 
Seguro que cuando sea mayor, la portará. 
. Por supuesto que me gustó el acompañamiento 
musical de nuestra banda. A mí el “Himne a sant 
Sebatià” cuando lo escucho, me llega a lo más 
adentro. Bien por nuestra banda.

Festividad de San Sebastián

Salvador Quinzá Macip

Inicio misa de Sant Sebastià Autoridades, cofradía y camareras Llegando la reliquia

La Alianza Inicio procesión

Sant Sebastià mirando el cuadro 
de la llegada de la reliquia

Organista y coroVeneración de la reliquia

Aprendiendo a llevar la peanaSant SebastiàClero

Mossèn Maxi
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Como ya he comentado en varias ocasiones, la celebración de la festividad de 
nuestro patrono sant Sebastià, la celebramos en Vinaròs de forma doble, en 
dos ocasiones.
La primera y como no podía ser menos, el día que toca, el 20 de enero que es la 
festividad de san Sebastián. En esta ocasión celebramos a nuestro patrono, en 
la tierra, en su montaña del Puig, y en su ermita. Por la tarde bajará la festividad 
a la ciudad.
La segunda de las celebraciones la celebramos por el mar. Siempre cae al 
próximo domingo posterior al 20 de enero. En este año ha caído en el 23 de 
este mes de enero de 2022.
Hemos de estar contentos los que cada año seguimos estas dos fiestas 
religiosas, de que se hayan podido celebrar ambas, aparte de la pandemia, con 
toda normalidad. Aparte estarán las fiestas populares que esperamos poderlas 
celebrar todas juntas el próximo año el covid-19 nos lo permite.
El programa fue el siguiente:

Celebración de la misa en la Arciprestal
A las 18 horas se celebraba la santa misa, oficiada por mossén Emilio Vinaixa y 
concelebrada por mossèn Cristóbal Zurita y mossèn Florencio Albero.
Como siempre estuvimos al tanto de la homilía de mossèn Emilio. Esta con dos 
significados, por una pare haciendo resonar la palabra de Dios en este tercer 
domingo ordinario, y por otra, entroncando con la figura de nuestro patrono 
y mártir sant Sebastià.
Escuchamos la música interpretada al órgano, aparte del himno y gozos a 
cargo del organista de La Arciprestal Enric Melià i Fortuna.
Y nos alegramos de ver una iglesia bastante llena, pese al frío reinante en este 
día con más nubes que sol.

Procesión
Finalizada la misa y por las calles de costumbre: Plaza Parroquial, Plaza Jovellar, 
C/: Socorro, Plaza san Antonio, Paseo Marítimo, Plaza san Agustín, C/. Mayor y 
llegada a la Plaza Parroquial.
En el paseo marítimo y con una tarima montada expresamente, el niño Ivan 
Montfort Plá nos recitó una “Loa” bellísima dedicada a este tiempo de la 
pandemia, recorrió los aspectos de la enfermedad, el hospital, los enfermos, 

los fallecidos, y solicitó la intercesión de sant Sebastiá, para que finalizara 
pronto la misma.
Seguidamente mossèn Emilio acompañado de mossèn Cristóbal y del pequeño 
Ivan, bajaron hasta la misma orilla de la mar, donde la reliquia en manos del 
mossèn, prácticamente tocas las aguas de nuestro mar.
De nuevo subido a la tarima mossèn Emilio, bendijo con la reliquia de sant 
Sebastià, tanto a la mar como al pueblo allí presente.

Acto final
Llegados de nuevo a la Arciprestal con la reliquia y la peaña con sant Sebastià, 
se procedió a dar los clásicos vítores a nuestro patrono, veneramos la reliquia 
y con los cantos del hinmo y de los gozos, se dio por finalizada esta segunda 
fiesta dedicada a nuestro patrono el mártir sant Sebastià.

Tomando apuntes
En esta festividad concretamente, lucen más los actos con la incorporación de 
un niño o niña que dedican una loa a nuestro patrono. En este año felicito a Iván 
Monfort Plá por lo bien que nos la dirigió a todos, de memoria y sin ninguna 
clase de ayudas. Estuvo totalmente tranquilo. Loa bellísima y actual juntando 
la pandemia con la intercesión de sant Sebastià para que prontamente pase.
También lucen más con la bajada hasta las mismas aguas de nuestras playas, 
de nuestra reliquia. Vino la reliquia con una embarcación a nuestras playas, y 
de nuevo conmemora mossèn Emilio, supongo, la recogida de la reliquia.
Al principio de sonar las notas del órgano, muchos dirigíamos la mirada a su 
lugar, junto a la puerta de entrada de la sacristía y no veíamos al organista. 
Al momento elevamos la mirada hasta el órgano “mayor” que está encima 
de la cancela de las puertas principales de la iglesia, y veíamos que había luz, 
luego que el órgano estaba en funcionamiento. A los que nos gusta la música 
organística, notamos una gran energía en la interpretación de la música, y a la 
vez espiritualidad. Teníamos dudas de quien era el organista, y al final, pude 
felicitar a Enric Melià i Fortuna por su interpretación al órgano, que acompañó 
en todos momento al acto litúrgico, como debe de ser.
Esperemos poder celebrar para el próximo año todos los actos al completo, los 
litúrgicos, por supuesto y a la vez, los lúdicos.
  ¡Visca sant Sebastià!

Celebración de la festividad de Sant Sebastianet, 
“Por la tierra y por el mar”

Inicio de la misa Homilía mossén Emilio

Iván y  mossén Emilio Iván Monfort Pla La reliquia en la mar

Salvador Quinzá Macip



29 de gener de 2022

17

ACTUALITATSOCIETATE L  D I A R I E TVinaròs

Estimats vinarossencs,
Temps era temps,

el Vinaròs d’avui dia
abans era, sinó més,

simplement una alqueria.

Creix el poble i viu tranquil.
Té la Casa de la Vila,

Una Església no molt gran . 
I en defensa i per vigia
la torre del campanar.

Però va arribar un dia,
del segle dèsset passat,

que s’estén per tota Europa
una molt greu malaltia

que te al poble amedrentat.

Vinaròs està esglaiat,
la pesta a ningú perdona.
Moren els joves i els grans,

i a l’Hospital de la Illeta,
el metge no dona abast .

Tothom fa cap a l’Ermita,  
acudint al Sant Patró,

Tots plegats baixen al Sant,
i en processó lo passegen  

per carrers i carrerons.

Contaven els vells del poble
i fins avui la tradició,

que aquella mateixa nit
va aparèixer a l’Hospital

un jove amb un gran resplendor.
Als malalts de llit en llit
de la pesta va sanant.
Admirats pel miracle,

tot el poble en aquell jove 
va vore a Sant Sebastià 

D’aquell fet fa molt de temps,
quatre segles han passat.

Vinaròs i el món sencer
per un virus molt dolent
de nou està  amenaçat.

Torna els ulls cap aquest poble,
Sant Sebastià milagrós.

Mira a tots amb compassió.
De la pesta d’avui dia

lliura al món i a Vinaròs .

I als que encara estan dolents,
I als que  Déu ja s’emportat,

en tota fe et demanem
milagrós Sant Sebastià,

que els tingues al teu costat.

I esta nit tan fosca i freda
que a la vora de la mar
et portem en processó,

t´aclamem en tota força,
com el nostre Protector.

 VIVA SANT SEBASTIÀ!
    VIVA SANT SEBASTIÀ!

        VIVA SANT SEBASTIÀ!

ODA A SANT SEBASTIANET 2022

Oda-poesía de Mª Carmen Gómez Sánjuan recitada en la fiesta de 
“san sebastianet” el pasado domingo 23 por el niño Ivan Monfort 
Pla. (A.G.)

Homilía mossén Emilio

Bendición

Mossèn Emilio e Iván

Autoridades
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  T E R T Ú L I A   L I T E R à R I A                                      

ÀGORA   
Club de lectura       Llegir  compartint  és llegir més vegades.... 

 

Divendres, 11 febrer,  17.30     

Sala d’actes, Biblioteca Municipal de Vinaròs  

    “Una   benedicció”  
                                                         de Toni Morrison  

 

   Presenta el llibre : Kevin  Mathews 
 

 
 

 
 
 

 “El miedo y la pasión son sentimientos que nos hacen caminar al límite de 
nuestras fuerzas y nos empujan hacia delante, recorriendo caminos arriesgados” 

La tercera edició de la Nit de la Comunicació, organitzada per la 
demarcació de les Terres de l’Ebre del Col·legi de Periodistes de 
Catalunya (CPC) ha servit un any més per a reunir periodistes i 
comunicadors, que no s’han volgut perdre l’acte de reconeixement 
a la trajectòria professional dels vuit homenatjats enguany ni el 
lliurament del Premi Terres de l’Ebre de Periodisme.
Els professionals de la comunicació del territori, acompanyats 
de familiar i amics, van omplir divendres la sala gran de l’Hotel 
Corona de Tortosa, on es va fer el lliurament del premi periodístic, 
l’homenatge als periodistes i mitjans, i la benvinguda als nous 
membres de la demarcació de les Terres de l’Ebre del CPC.
En esta ocasió van ser homenatjats el periodista Josep Maria 
Arias, president de la demarcació de Tarragona del CPC quan es va 
constituir la demarcació de les Terres de l’Ebre, i els comunicadors 
Maria Lluís, de Ràdio Gandesa; Conxita Panisello, de Ràdio Tortosa; 
Enric Mascarell, que va treballar al Bajo Ebro, Ràdio Tortosa, l’Ebre 
Informes i Tortosa Televisió; Carlos Pina, que va passar per les 
redaccions de La Veu del Baix Ebre i de l’Ebre Informes; i Joaquim 
Roglan, de l’Ebre Informes i de l’Ebre.
També va haver-hi un reconeixement per a dos mitjans de 
comunicació que estan d’aniversari, el setmanari l’Ebre, pels seus 
20 anys, i el portal Vinaròs News, impulsat per Emili Fonollosa 
pels seus 25 anys. Este últim portal, amb seu a Vinaròs, veu el riu 
Sénia com un nexe d’unió i no com una frontera, per això sempre 
ha reservat un espai a l’actualitat de les poblacions catalanes 
ebrenques pròximes al Maestrat.

Vinaròs News rep un reconeixement del Col·legi de 
Periodistes de Catalunya en la III Nit de la Comunicació

Emili Fonollosa, a la dreta de la imatge, és l’ànima d’un Vinaròs News que enguany compleix un quart de segle i continua sent un referent de la comunicació
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C/ SAN VICENTE, 29 - 1er PISO - Esquina C/ SOCORRO
12500 VINARÒS (CASTELLÓN)

T. 965 45 19 35 - 626 63 53 50

NUEVAS OFICINAS:

RÓTULOS
PLACAS -  BANDEJAS -  LED - NEÓN - VINILOS
VEHICULOS - ROTULACIÓN INTERIOR
Un servicio integral de comunicación
desde el interior al exterior de tu negocio. 

La Diputació de Castelló ha anunciat 
que continuarà amb les feines 
de restauració de les pintures 
d’arquitectura fingida de l’església 
arxiprestal, amb una nova inversió 
de 40.000€. Recordem que el passat 
mes de novembre es va actuar a la 
façana de la plaça de Sant Valent amb 
la neteja de les humitats i la retirada 
dels fongs, unes feines que van 
comptar amb una partida de 20.000€ 
per part del Govern Provincial, mentre 
que la Diòcesi de Tortosa va ser la 
responsable dels treballs. 
La nova actuació es farà a la façana del 
carrer de Sant Cristòfol amb l’aplicació 
de tractaments especial que eviten 
l’aparició de més humitats i fongs, 
a més de garantir la preservació de 
les pintures durant els propers anys. 
Recordem que estan datades del 
segle XVIII i que van ser descobertes al 
2013 durant les feines de restauració 
de l’església per part de la Llum 
de les Imatges. Des de llavors han 
estat exposades a la intempèrie, 
amb l’aparició d’humitats i fongs, i 
des de l’Ajuntament s’ha reivindicat 
en reiterades ocasions la seua 
preservació.
L’alcalde, Guillem Alsina, ha agraït a 
la Diputació de Castelló i a la Diòcesi 
de Tortosa la seua col·laboració per a 
preservar les pintures. Segons afegia 
“es tracta d’un patrimoni únic a la 
comarca que cal conservar i que per 
fi serà restaurat de forma definitiva 
després d’anys de reivindicacions”. Pel 
que fa a les feines, Alsina comentava 
que en les propers dies començaran 
els treballs.

La Diputació preveu una nova partida per continuar amb 
la restauració de les pintures d’arquitectura fingida

L’àrea de Cultura destinarà 40.000€ per actuar a la façana del carrer de Sant Cristòfol 
amb l’aplicació de tractaments especials
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OPINIÓ

A la quinta va la vencida

Per Marcela Barbé

www.ppvinaros.es
de Vinaròs

Y ellos mismos 
rompieron el gobierno

Por Lluís Gandía, presidente local del PP Vinaròs

I n e x p l i c a b l e , 
i n c o m p r e n s i b l e , 
c o n f u s o , 

extraño,ininteligible,y no sé cuántos 
calificativos más pondría haciendo referencia 
a un hecho que no hay por donde cogerlo, me 
refiero a la concejalía de Servicios Sociales. 
¡Cómo explicar a la ciudadanía que en menos 
de 5 años el equipo de gobierno de Vinaròs  ha 
cambiado a cinco concejalas! La primera fue 
Mabel Vives, la segunda Mamen Ruiz , la tercera 
Berta Domènech, la cuarta Cecilia Pastor y por 
último y muy reciente, Amàlia Cabos. 

Hay un programa en T.V. que se denomina 
“ A trancas y barrancas” se podría adaptar el 
nombre  perfectamente a esta concejalía.

Mi más sincero elogio a su coordinador y a los 
técnicos, ya que sin patrón va funcionando el 
barco ( hablando en términos marineros)   la 
experiencia de los trabajadores de dicha área 
logran que siga adelante pese a la nefasta 
dirección que proporcionan sus jefes o 
concejales.

Así se entiende que llevamos más de dos años 
esperando un Centre de la Dona que tiene que 
ir ubicado en la segunda planta del edificio 
social , pero que ni va ni viene, otros tantos 
esperando las viviendas de acogida, las dos 
únicas viviendas concedidas   pero que ni van 
ni vienen, mientras nuestros pueblos vecinos 
nos triplican en tenerlas. 

 Así se explica   también que tengamos que 
esperarnos para las  segundas valoraciones de 
los dependientes meses y meses, sabemos que 
se valora desde Castellón pero si no se empuja 
desde aquí,  pues ocurre que no se mueve, si no 
hay un concejal  que se preocupe de solicitar 
audiencia, de mover hilos y hablar y reunirse 
con Diputación o Consellería pues eso, nada 
de nada, las personas dependientes a esperar 
que se dignen valorarlas, si no fallecen antes.

¡Menos mal que los que gobiernan son 
de izquierdas y según dicen tienen más 
sensibilidad social que nadie!! Y se eliminó 
la subvención a la única casa de acogida que 
regentaba una asociación local y tuvieron 
que cerrarla al no poder mantenerla ( sociales 
100%), no se lo creen ni ellos. 
Lo dicho, a la quinta va la vencida, le deseo 
mejor suerte y mi colaboración si la precisan. 

!!!Suerte y mucho trabajo a realizar!!! 

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

El bochornoso amigo 
invisible realizado por 
el gobierno de PSPV-
PSOE, Totes i tots som 

Vinaròs y Compromís ha roto el gobierno tripartito 
de Vinaròs. Son los once concejales que formaban 
el gobierno los únicos responsables de avergonzar 
a toda una ciudad por el comportamiento de sus 
dirigentes.

Dimitió el concejal que hizo el regalo y el Alcalde 
socialista cesó a la concejala que había padecido 
el regalo. Salieron del gobierno el resto de 
concejales de Totes i tots para después dimitir 
de concejal. Se sucedieron las ruedas de prensa 
donde, los hasta hace nada socios de gobierno y 
responsables del futuro de Vinaròs, se apuñalaron 
en público sin pudor y sin vergüenza alguna.
Pretende ahora el Alcalde Alsina gobernar con 8 
concejales y acusar al resto de paralizar Vinaròs si 
no le apoyamos. Quien ha estado callado durante 
tres semanas, incapaz de tomar una decisión, 
escondido de los vinarocenses y con su teléfono 
apagado para los medios de comunicación 
pretende ahora ser la víctima de una situación 
que él, y solo él, hubiese podido parar en el primer 
minuto.

Vinaròs no se paralizará ahora si Alsina es incapaz 
de aunar voluntades. Vinaròs lleva parado mucho 
tiempo, el gobierno de izquierdas era propaganda 
y fuegos artificiales, puro teatro y distracción 
para esconder la cruda realidad ante la sociedad 
vinarocense. Ahora no habrá más responsables 
que aquellos que con su irresponsabilidad han 
dinamitado cualquier tipo de gestión.

Debe pensar Alsina que siempre habrá en el 
Ayuntamiento concejales dispuestos a apoyarle lo 
que sea con tal de lograr quien sabe qué a futuro… 
quizás es así, pero en el Partido Popular no 
entendemos la política como la satisfacción de los 
egos personales ni como un sustento económico 
de nadie. Cualquier concejal responsable con su 
promesa de servir al interés general no puede 
apoyar a un gobierno que se ha quedado en 
minoría por su propia irresponsabilidad. Un 
gobierno cuyo Alcalde, además, ha sido reprobado 
por el Pleno del Ayuntamiento por su falta de 
ética.

El Partido Popular es la alternativa al desgobierno 
y la irresponsabilidad del PSPV-PSOE y sus 
socios de Podemos y Compromís. Somos la 
alternativa de gestión responsable, que garantiza 
a los vinarocenses la solución a los problemas 
generados por aquellos que rompieron un 
gobierno de la peor forma posible. 
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Esa no es la táctica
Agravio comparativo

En Izquierda Unida hasta la fecha pensábamos que en 
política en Vinaròs ya habíamos visto todo lo que había que 
ver. Pero no ha sido así, aun faltaba el más difícil todavía.

La semana pasada vimos, escuchamos y leído ruedas 
de prensa, opiniones, artículos e incluso un pleno 
extraordinario con un único punto del orden del día sobre 
la moción presentada por el Partido Popular sobre la 
reprobación al Sr. Alcalde.

En Izquierda Unida no vamos a entrar en los motivos que 
han llevado todo este desaguisado en el Ayuntamiento de 
Vinaròs, entendemos que muchas explicaciones ya se han 
dado de unos y otros. Lo que sí haremos es dar nuestra 
modesta opinión sobre lo ocurrido hasta el día de la fecha.

Entendemos que nuestros representantes políticos 
municipales han demostrado tener muy poca vergüenza, 
muy poca dignidad y ética política.
Estamos totalmente convencidos que esa no es la manera 
de representar a la ciudadanía vinarosenca y menos aun de 
defender sus intereses.

Hemos escuchado en muchas ocasiones a nuestros 
representantes manifestar que es un orgullo trabajar 
para el pueblo. En Izquierda Unida estamos convencidos 
que trabajar para el pueblo y defender sus intereses de 
esa manera, la ciudadanía seguro que no se sentirá muy 
orgullosa, ni estarán muy de acuerdo con la manera en que 
lo están haciendo. Para hacerlo de esa manera seguro que 
opinarán que mejor que no lo hagan.

Está muy bien que después de lo ocurrido se quiera actuar 
con prudencia, pero después de lo visto no ha habido 
prudencia ninguna. Ni menos se han interpuesto los 
intereses del pueblo a los intereses partidistas. Es falso. Se 
ha actuado con una desvergüenza total, sin dignidad ni ética 
política. Unos por mantener el sillón y otros aprovechando 
la ocasión para intentar conseguirlo. Esos han sido los 
intereses que se han interpuesto, decir otra cosa es mentir. 
Ya lo manifestó un miembro del equipo de gobierno el 
día del pleno que se estaba actuando con rapiñerismo y 
carroñerismo, pero todos.

También el día del pleno el mismo miembro del equipo 
de gobierno manifestó que ahora lo que se trata es de 
sumar. Después de lo ocurrido con un gobierno municipal 
en minoría y una oposición a la caza y captura ya veremos 
que táctica se utiliza para sumar. Eso se puede conseguir 
cuando un equipo de gobierno trabaja para el pueblo con 
dignidad, ética, responsabilidad, claridad y transparencia, 
mirando por el bien del pueblo, y no de otra manera.

Ahora por muchas disculpas que todos quieran pedir 
al pueblo y por mucho que manifiesten que están 
avergonzados por todo lo ocurrido. ¿Qué quieren 
solucionar? ¿A quién quieren engañar?
Cómo creen nuestros representantes que se sentirá la 
ciudadanía vinarosenca que les ha dado su confianza por 
medio del voto para que les representen y defiendan sus 
intereses y les han defraudado escandalosamente. Como 
mínimo opinarán, que se queden en sus casas, y que esa no 
es la táctica.

Manuel Villalta Club Bàsquet Vinaròs Servol y Club Volei Vinaròs

diariet.vinaros.es

Visita la nova web del 

DIARIET

Desde el Club Básquet Vinaròs Servol y el Club Volei Vinarós nos gustaría aclarar la 
postura de los dos clubes respecto a la nave que se está equipando para que nues-
tros equipos puedan entrenar. Desde ambas entidades entendemos que en el actual 
pabellón polideportivo no hay espacio y que existe la necesidad de tener otro espa-
cio donde se pueda llevar a cabo nuestras respectivas actividades, hecho que enten-
demos y con el que estamos de acuerdo. Se puede entender que al ser un espacio, 
que supuestamente van a usar
mayoritariamente estos dos clubes, es un beneficio para ambos, pero esto no es así. 
En primer lugar, este espacio se ofreció para que se pudiera disponer de él en el 
pasado mes de octubre, después fue noviembre y finalmente así hasta la fecha que 
parece que estará disponible a finales de enero, hecho por el cual los clubes nos 
sentimos engañados por completo. En el momento que se nos comunicó el proyecto 
de contar con el espacio de la nave y se nos dijo que sería para baloncesto, vóley, 
patinaje y Bamesad; ahora parece que solo la usaran las dos primeras; las entidades 
afectadas no nos parece bien ya que lo lógico sería que fuera para todas las entida-
des que entrenan en el pabellón sin distinción.
Para muchos puede parecer una ventaja que exista un espacio como la nave y no 
entenderán las quejas, pero ahora explicaremos el porqué no creemos que la famosa 
nave sea la solución para las entidades que entrenamos en el pabellón.
Primero, la nave está situada lejos del pueblo con lo que los deportistas, en su ma-
yoría
menores de edad, tendrán que desplazarse hasta ahí o bien con sus padres o por sus 
propios medios con motos, bicis, patines, etc., con el riesgo que ello supone. Además 
del temor ante posibles robos o incidentes al no estar dentro del núcleo urbano y 
tener muy poca vigilancia por las autoridades pertinentes. Reiteramos que en su 
mayoría los deportistas son menores de edad.
En segundo lugar, las entidades afectadas con este desplazamiento son sólo dos, 
con lo que no se está tratando por igual a todas las entidades, marginando tanto al 
baloncesto como al voley a una especie de “gueto”; suponiendo un agravio compa-
rativo entre entidades deportivas de nuestra ciudad.
A día de hoy muchos padres nos han comunicado que sus hijos/as no se desplazarán 
a entrenar los días que toque entrenamiento en la nave.
En resumen, se saca a dos entidades del pabellón, una instalación bien acondicio-
nada.
y que está situada en el centro de la ciudad a una nave que está en un polígono in-
dustrial al lado del centro comercial y que encima no sirve para competir sino SÓLO 
para entrenar y que no está en las condiciones idóneas para que nuestros deportis-
tas entrenen. El traslado de los entrenamientos a la nave supone un gasto extra para 
las entidades ya que tendremos que comprar material para dejarlo en la nave y no 
estar cargando todos los días material del pabellón allí. Gasto que corre a cargo de 
los clubes, es decir, de las familias de los deportistas.
La realidad de nuestras entidades y de las que entrenan en el pabellón es que mu-
chos niños/as se apuntan a ellos porque estamos en el pabellón, les gusta dicho 
deporte, pero también porque dichos niños/as se pueden desplazar caminando a la 
instalación solos, ganando autonomía. Hecho que a partir de ahora no sucederá para 
nuestros respectivos clubes. Como antes hemos señalado hay un agravio compara-
tivo entre las entidades que utilizamos hasta ahora el pabellón ¿Porqué?. Llevamos 
mucho tiempo demandando un espacio deportivo nuevo, ya que en el pabellón en-
trenan muchas entidades y se ha quedado pequeño; pero la solución adoptada no 
es la solución correcta. Si sumamos el dinero que se ha gastado en la nave, el que se 
ganó hace años en los presupuestos participativos (unos 130.000 euros) para techar 
la cancha del CEIP San Sebastián (que al final no se pudo hacer por la mala gestión 
del ayuntamiento y los responsables de deportes y que al final nunca se supo donde 
fue ese dinero), quizá hubiera sido posible optar por algo mucho mejor y no este 
espacio con el que las entidades no estamos nada contentas.
A las entidades implicadas nos da la sensación de que es una “chapuza’’ y que se 
hace para callar bocas o tapar agujeros por así decirlo, pero entendemos que si se 
gasta el dinero ha de ser para algo útil. Está claro que ahora prácticamente ninguna 
entidad que entrena en el pabellón entrena en la condiciones que debería. En el caso 
del vóley; muchas horas en la carpa del Atlántico; y el básquet; algunos equipos en 
los colegios y los otros muchos entrenos en media pista cada equipo; pero aun así 
la nave no es la solución porque muchos niños/as que entrenan en la carpa o en los 
colegios o en media pista del pabellón no se van a desplazar a la nave a entrenar; 
o porque sus padres no pueden llevarlos; o porque es un riesgo ir en bici, moto o 
caminando; o simplemente por miedo a posibles incidentes.
Al final la realidad es que la nave es peor instalación que el actual pabellón.
Decididamente en los últimos años (que ya son bastantes) entendemos que la prio-
ridad de los que gobiernan Vinaròs no es el deporte y a los deportistas nos toca vivir 
con eso y con la esperanza de que esto cambie en algún momento.
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Andrés Albiol Castanyola nana

PARTES ESTADÍSTICS PESQUERS PER MODALITATS I ESPÉCIES DEL MES DE DESEMBRE DE L’ANY 2021 (II)

Mar amb les mimbes i bonees del gener

Desde que llegó la Covid-19 con el confinamiento de la población, las tendencias en la subasta y 
adquisición de los frutos del mar, las lonjas, tiendas y comercios al detalle o al por mayor, distribuidores, 
etc., se han adaptado y acelerado a diferentes formas de vender y comprar pescados. Así subieron los 
pedidos telefónicos, encargos por whatsapp, ofertas del día a la clientela con grabación audiovisual, 
pedidos con e-mail y llevados a domicilio, el canal Horeca y la creciente admisión con la app o 
plataforma de pago con el móvil, el Bizum. Algunas grandes ciudades españolas, las pescaderías 
tradicionales están en proyectos innovadores y se han aglutinado en un nuevo ‘marketplace’, para 
vender unidas vía telemática y luego envío a casa. Y las lonjas, hace tres años tenían pocos arrieros 
on-line y luego con la pandemia se han incrementado el número de estos distantes compradores. De 
manera, que con estas herramientas digitales se cambia o modifica las formas de vender y comprar 
pescado. En general, desde el comienzo del coronavirus se han producido efectos colaterales, como 
evidentemente es la compra por internet de la gente, así en España, esta venta electrónica de frescos 
como carne, productos de mar, hortalizas, frutas y lácteos, ahora se ha estabilizado para representar 
el 14,9%. Recalcar que con datos prepandémicos estas ventas han subido un 115%.

Cambiando la forma de venta-compra de pescado

Control lliure aleví

Captures de llobarros a la xarxa

Semana con unas mareas bajas acompañadas de calmas que suelen aparecer cada año en éste mes. 
Se faenó cómodo los cinco días. Las extracciones fueron normales, incluido la llum. Y las cotizaciones 
dispares.
La pesca de arrastre, cinco bous faenaron a diario y dos estuvieron de baja por la Covid. Los 
desembarcos fueron de langostino, gamba, calamar, pez de S. Pedro, pescadilla, gallo, salmonete, 
peluda, rape, móllera, pejerrey, caracol, galera, raya, canana, pulpo blanco, morrallas, etc. 
El cerco, lunes y martes no vieron peix blau. El miércoles, entre dos traíñas pillaron 200 cajas de 
boquerón (8 kg/caja) y 50 de sardina. Y el jueves, dos llevaron 50 de seitó y 200 de sardina. La 
procedencia era; una local y otra de Burriana. La flota artesanal trasmallera, cinco barquitas calan las 
redes cerca de la costa a la sepia. Otra al mabre. Una al pagel, lubina y lisa. Tres en fondos medios al 
lenguado y rombo. Y otra cerca de Columbretes a la langosta y cabracho.
El palangrillo costero, dos barcas atraparon con este arte de anzuelos dorada, pargo y sargo.
Y la recolecta de pulpo roquero con cadufo, un par de barcos subastaron ejemplares de 2 a 3 kg.

En castellà li diuen cigarra, zapatilla i 
santiaguiño enano. El seu nom científic és 
Scyllarus pigmaeus. Crustaci apreciat pel 
característic sabor a marisc. Decàpode de 
la família Escilárids, poc esvelt, amb closca 
deprimida, súper dura i rectangular, per a 
recobrir un cos dividit és en dos seccions, la 
primera, el cefalotòrax que en el seu extrem 
hi ha dos fines i curtes antenes, i dos més 
laterals a manera de paletes grans i amples, 
dividides en lòbuls. Sense banya frontal. 
Ulls pedunculats als costats. El dors del 
cap amb tubèrculs. Aparell bucal fort per 
a mastegar. Té 19 brànquies. Posseïx cinc 
parells de potes marxadores toràciques 
dividides en artells, sense pinces, excepte 
l’últim parell de la femella. I la segona 
secció, un abdomen segmentat, que es 
replega corbat. Ho formen set segments 
articulats. L’últim en forma de palmito cabal 
per a la seua potent propulsió en fugida 
cap arrere. Del 2n al 5t segment hi ha dos 
branques de potetes membranoses. És de 
color roig rovell, amb bandes transversals 
ataronjades brillants per damunt i de 
rugositats que assemblen la Creu de 
Santiago. Zona ventral ocre amb bandes 
blavoses. Talla 5 cm. Reproducció a l’estiu. 
Els ous eclosionen en larves pelàgiques, 
que baixen sobre el fons pedregós de 5 a 
1.000 m de profunditat, per a amagar-se 
baix roques o mimetitzar-se. Creix amb 
mudes renovant el seu exoesquelet a base 
de calci endurit. Està també recobert de 
pilositat. Menja cucs i bivalves, per a obrir 
les petxines amb les potes fent falca. Es 
pesca amb art de tremall. Carn blanca 
compacta i saborosa.

PEIXOS
Escrita (Raya)                          61 kg
Mantes (Totina, Batoideos)         1
Besuc (Besugo)                          2
Rallat (Bonito)                             1
Congre (Zafío, Congrio)              1
Orá (Muixarra, Dorada)            193
Sorell (Chicharro, Jurel)              1
Sarg (Sargo)                             48
Pagell (Breca, Pagel)               192
Pagre (Pargo)                           57
Dèntol (Dentón)                          5
Reig (Corvina)                             1
Vidrià (Mojarra)                          11
                                                 _____
                                                   568
MOL·LUSCOS
Polp roquer (Pulpo roquero)         12
                                                _____                                                                          
Total Palangre…….          580                                      

PEIXOS 
Escrita (Raya)                                      265
Mantes, (Totina, Batoideos)                    1
Besuc (Besugo)                                     5
Rallat (Bonito)                                        1 
Caballa (Verat)                                        1                             
Congre (Congrio)                                    3
Gall (Pez de San Pedro)                        12
Orà (Muixarra, Dorada)                        120
Móllera (Faneca)                                    8                                                                   
Gallineta (Cabracho)                             60
Sorell (Jurel)                                         12
Asparrall (Raspallón)                            11
Palá (Lenguado)                                 648
Sarg (Sargo)                                        83
Lliri (Anjova, Lirio)                                50
Llobarro (Lubina)                                 94
Penegal (Bocanegra)                             1
Mabre (Herrera)                                  310
Pagell (Breca, Pagel)                         177
Lluç (Pescadilla, Merluza)                    50
Rap (Rape)                                       190
Rom empetxinat (Rodaballo)               10

Juriola (Rubios, Lucerna)                     12
Moll (Salmonete)                                 39
Morralla (Serranos, etc)                        9
Mero (Cherna)                                    11
Bacoreta (Sarda)                                28
Sorella (Jurel real)                                1
Llissa (Lisa, Mújol)                            155
Pagre (Pargo)                                      1
Biso (Estornino)                                 10
Gatet (Pintarroja)                                  6
Roncador (Roncón)                              5
Rata (Miracielo)                                   13
Palometa (Palometón)                         66
Tigre (Lenguado portugués)                 17
Corva (Corvallo)                                  77
Mamona (Brótola de roca)                    9
Saboga (Alosa)                                   5
Dèntol (Dentón)                                   5
Reig (Corvina)                                      4
Vidrià (Mojarra)                                    1
Salpa (Salema)                                 131
Rom (Rèmol, Rombo)                         35
    Total..................................        2.744                           

CRUSTACIS    
   Escamarlà (Cigala)                    1 
   Cranc blau (Cangrejo azul)     117
   Cranc de bou (C. de paleta)        3
   Galera (Estomatoideo)             25
   Llagosta (Langosta)                              37
    LLomàntol (Bogavante)                          9 
                                                    _____
      Total.................................       191   

MOL·LUSCOS
Calamars (Calamares)                  6
Canana (Pota, Volador)                 1
Sèpia (Choco, Jibia)                       1.895
Polp roquer (Pulpo roquero)           2.151
P. mesquer (P. almizclado)                   6
Polpa (Pulpón)                                     3
Caragol punxent (Cañailla)                   60
                                                     _____
Total……………………      4.122    

Total Tremall i d’Altres Arts..  7.057
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Comunicat 
del Vinaròs CF

 

Hola, socis i aficionats: 

Com a president d’aquest club, estic una mica decebut amb els últims resul-
tats obtinguts.

També cal recalcar que hem tingut durant aquestes dues setmanes passades 
a jugadors confinats per la maleïda pandèmia i hem tingut més de 6 jugadors 
confinats durant 10 dies.

Per tant, entenem el difícil, que és tornar a estar de la millor forma possible i 
agafar el ritme al 100%. 

Per això hem pagat les conseqüències esportives en aquest resultat. El que 
vull que quede clar que no per això em vull excusar dels resultats aconseguits 
aquestes últimes jornades, però sí que us dic que tant L’equip i nosaltres do-
narem tot de la nostra part perquè no torne a succeir.

Ara més que mai, Orgull Vinarossenc

Víctor Manuel Garcia Griñó

L’ equip aleví ha participat els díes 22 i 23 de gener en el 
Control Lliure Aleví celebrat en la Piscina Municipal de Cas-
telló.

Un equip format per 19 nadadors que van acudir acom-
panyats pels seus entrenadors David León i Isidro Marto-
rell.
En categoría femenina: Naiara Milena, Valeria, Laia, Africa, 
Paula, Teresa, Abril, Ariadna i Marta.
En categoría masculina: Ferran, Damian, Roger, Gabriel, 
Jon, Javier, Pau, Dario, Joan i Kevin.

Tots ho han fet molt bé, s’ han millorat moltes marques 
personals i han aconseguit moltes mínimes per a poder 
participar en el proper Campionat Autonòmic Aleví que es 
celebrarà en Alzira els díes 5 i 6 de febrer.

Enhorabona a tot l’ equip i a continuar així !!!

Control lliure aleví

Futbol-Vinaròs CF

Club Natació Vinaròs

IMPORTANTE Y TRADICIONAL TALLER 
MECÁNICO ESPECIALIZADO EN BMW

SE TRASPASA POR JUBILACIÓN

INFORMACIÓN y CONSULTAS AL 964 45 16 88 ó 606 31 29 54

TOTALMENTE EQUIPADO CON MAQUINARIA Y TECNOLOGÍA DE 
ÚLTIMA GENERACIÓN.
EN ZONA CENTRO DE VINARÓS, LOCAL DE 1000m2

DISPONE DE IMPORTANTE SALÓN EXPOSICIÓN Y 2 DESPACHOS EN PLANTA INFERIOR, SEÑORIAL
ESCALERA SEMI CARACOL CON ACCESO A 2 AMPLIOS DESPACHOS EN PLANTA SUPERIOR.
ACTUALMENTE EN ACTIVIDAD CON AMPLIA CARTERA DE CLIENTES.

3

3

3

3

3
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ESPORTS

Les inscripcions ja 
estan obertes 

Club Natació Vinaròs
Divendres 21 de gener va tindre lloc en el Saló de 
Recepcions de la Diputació de Castelló, la Gala de 
Clausura del IV Trofeu Diputació Aigües Obertes 
2021.
Un circuit format per sis Travessies : Platja d’ Almas-
sora, Platges d’ Orpesa, Playa del Gurugú Grao Cas-
telló, Platja del Fortí Vinaròs, Rototom Sunsplash 
Benicàssim i Lobos de Mar Grao Castelló.
Per a ser Finisher s’ han de nadar mínim cinc de les 
sis proves.

Enguany el CNV va participar en l’ equip format per 
Marta Lluch, Maytane Lacalle, Felip Fonellosa, Gus-
tavo Beltran, Ruben Miranda, Santi Matamoros, Pa-
blo Serra, Tomas Barbera i Dylan Martin.
Tots els nadadors van aconseguir bons resultats 
en les diferents proves tant personals com per a l’ 
equip.
Felip Fonellosa va aconseguir la segona posició en 
categoría Master E masculí.
Gustavo Beltran , va aconseguir la segona posició 

en Categoría Master C masculí i el quart classificat 
en la categoría Absoluta.

Amb la suma dels resultats de tots els nadadors , l’ 
equip del CNV va aconseguir la Tercera Posició en la 
classificació general, darrere del Vila-Swim  primer 
classificat i del CN Benicarló segón classificat.
Enhorabona a tot l’ equip pels resultats aconseguits 
i Enhorabona a totes i tots els finishers, campions i 
a l’ organització del  circuit.

Gala de Clausura del IV Trofeu Diputació Aigües Obertes

El CNV va participar en l’ equip format per Marta Lluch, Maytane Lacalle, 
Felip Fonellosa, Gustavo Beltran, Ruben Miranda, Santi Matamoros, Pa-
blo Serra, Tomas Barbera i Dylan Martin
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ACTUALITATESPORTSE L  D I A R I E TVinaròs

Laia Casanova
El passat cap de setmana tots els equips del club 
van tenir partit de les diferents lligues. La base del 
club jugava fora de casa, les jugadores cadets i 
infantils es van desplaçar a Picassent mentre que 
l’equip cadet masculí ho feia a Sagunt i els infan-
tils a Castelló. Pel que fa als resultats dels enfronta-
ments, l’equip cadet femení va aconseguir guanyar 
per 1-3, mentre que les jugadores infantils van per-
dre 3-1. Per la seva banda, l’equip infantil masculí 
suma una victòria més, ja que es va fer amb els 3 

punts del partit contra el CV Mediterráneo C, amb 
un resultat de 0-3. L’equip cadet va disputar un par-
tit molt igualat al llarg de tots els sets contra el CV 
Stella Maris que, finalment, va guanyar l’equip va-
lencià per 3-2.
L’equip junior masculí i juvenil femení es van des-
plaçar dissabte a Ontinyent, on van aconseguir 
dues victòries per 0-3 l’equip femení i 1-3 el mas-
culí. A més, les jugadores juvenils van tenir doblet 
de partit, ja que el diumenge a la tarda van disputar 

el segon partit del cap de setmana, en aquest cas, 
contra l’Altamira EOLO que va acabar amb un resul-
tat de 3-2 en contra de l’equip vinarossenc.
Els equips sèniors van jugar al Pavelló. Els sèniors 
enfrontaven l’últim partit de lliga, contra el CV Ste-
lla Maris. Amb un resultat en contra de 2-3 i ajustat 
fins a l’últim punt, els vinarossencs no van poder 
sumar els tres punts de l’última jornada. Per altra 
banda, l’equip sènior femení va guanyar per 3-0 al 
Voleibol Requena.

L’equip sènior acaba la lliga i comença les fases d’ascens

Tenis taula

La tarde de sábado 22 de enero 2022, el equipo de Tenis de Mesa “Futur Benicarló” ha jugado 
en el Campeonato  de Terres de l’Ebre, contra el  equipo de Tenis de mesa BASEMAD TTV de 
Vinaròs. El resultado es lo que menos les ha preocupado; lo  grandioso ha sido,  que personas 
que juegan en un equipo de deporte  adaptado con capacidades diferentes  han demostra-
do que lo verdaderamente importante son los valores del deporte: esfuerzo, compañerismo, 
ilusión, motivación, superación, valores que en estos jugadores se transmite multiplicado por 
cien.  
Felicitar  al euipo de Tenís de Mesa  BAMESAD  TTV  de Vinaròs. 
Enhorabuena  Ernesto Carbonell como entrenador  por tu trabajo, Álvaro, Miguel y al resto de 
componentes del que independientemente de los resultados,  sin ningún género de  duda, 
sois el mejor equipo del campeonato.

Juanvi Gellida
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Alevín
CB Benicarló 65-25 CB Vinaròs 

Mal partido del alevín en la ciudad de Benicarló 
contra un equipo claramente superior y que lo de-
mostró de principio a fin. Desde el primer momen-
to muchos despistes tanto en ataque como en de-
fensa notándose la falta de entrenos últimamente 
debido a las situaciones de covid, toca volver a la 
rutina y volver al trabajo para poder seguir mejo-
rando.

Cadete masculino 
E.B VILAREAL 76 / C.B GIL COMES VINARÒS 60

Partido igualado en su primera parte donde domi-
nó más el Vinaròs 
En la segunda, el equipo local apretó y tomó me-
jores decisiones y se fue por 17 puntos de venta-

ja. En el último cuarto los visitantes mejoraron en 
su intensidad colocándose a 2 puntos a falta de 5 
minutos, pero a partir de ahí se dejó de defender, 
de atacar con criterio y eso lo aprovechó el Vilareal 
para volver a sacar ventaja y ganar el partido.

Junior Final 
Nules 43-73 Vinaròs

Partido disputado en Nules donde el Vinaròs lle-
gaba con bajas. Desde el primer cuarto muy buen 
juego teniendo la paciencia en ataque cuando se 
jugaba en estático y corriendo cuando tocaba, en 
defensa destacar el buen trabajo a la hora de de-
fender la línea de pase. En la segunda parte culpa 
del cansancio hacia relajarnos y cometer muchos 
errores en ataque y despistes en defensa pero en 
general un gran partido de este junior que poco a 

poco trabajando las cosas les van saliendo.

Senior masculino 
C.B ALDAIA 55 / C.B GIL COMES VINARÒS 50

Derrota dolorosa para el Vinaros que pese a las ba-
jas y perder a dos jugadores en el segundo cuarto 
y quedarse con 7 jugadores dominó el partido los 
tres primeros cuartos.
El Vinaros gracias a su buena defensa y sus buenas 
tomas de decisiones en ataque llegó al final del ter-
cer cuarto 13 puntos arriba. 
Pero el cansancio y la falta efectivos y una buena 
defensa del rival en el último cuarto, aparte del 
acierto en el triple en este último cuarto provocó 
un parcial de 21/3 para Aldaia lo que provocó la de-
rrota del Vinaros por 5 puntos.

Crónicas Club Bàsquet Vinaròs
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ACTUALITATTAULER MUNICIPALE L  D I A R I E TVinaròs

Coneixes el significat de SICTED?

Les sigles SICTED signifiquen Sistema Integral de Qualitat Turística Espanyola en 
Destinació.
Si eres un establiment relacionat directa o indirectament amb el sector turístic 
t’informem que al 2022 comencem un nou cicle amb noves empreses que po-
den adherir-se al Sistema Integral de Qualitat Turística Espanyola en Destinació.

Actualment Vinaròs és una destinació turística SICTED de la Comunitat Valencia-
na i són 17 els establiments adherits a este Sistema.

Si tens una empresa que complisca amb els requisits i t’interessa, pots sol·licitar 
la teua adhesió escrivint un correu a turisme@vinaros.es abans del 25 de gener 
de 2022.

Les places son limitades.

¿Conoces el significado de SICTED?

Las siglas SICTED significan Sistema Integral de Calidad Turística Española en 
Destino.

Si eres un establecimiento relacionado directa o indirectamente con el sector 
turístico, te informamos que en 2022 comenzamos un nuevo ciclo con nuevas 
empresas que pueden adherirse al Sistema Integral de Calidad Turística Españo-
la en Destino.

Actualmente Vinaròs es un destino turístico SICTED de la Comunitat Valenciana 
y son 17 los establecimientos adheridos a este Sistema.

Si tienes una empresa que cumpla con los requisitos y te interesa, puedes so-
licitar tu adhesión escribiedo un correo a turisme@vinaros.es antes del 25 de 
enero de 2022.

Las plazas son limitadas.

Este somriure és un bon senyal

Subscriviu-vos a 
El Diariet 964 450 085



29 de gener de 2022

28

TAULER MUNICIPAL
 

Plaça Parroquial, 12, 12500 Vinaròs | 964 40 77 00 | premsa@vinaros.es 
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Enquesta Turisme Vinaròs 
Des de la Regidoria de Promoció de la Ciutat i Interés Turístic de l'Ajuntament 
de Vinaròs i per tal de poder avançar en la redacció del nou pla estratègic de 
Turisme li agrairíem que, si disposa de  cinc minuts, els dedique per contestar 
aquesta breu enquesta. El qüestionari és anonim i ens ajudarà molt a poder 
extraure conclusions i informació. 

Moltes gràcies per la seua participació! 

Accedir mitjançant aquest codi QR:  

 

 

 

 
 
 
 
 

 

Exp. 762/2021

TASA MEMU2021-2

Tesorería / MTG / im

ANUNCIO

Por  Decreto de Alcaldía  de fecha 30 de noviembre de 2021 se procedió a la aprobación del 

padrón  de la  tasa  del  mercado municipal  del  segundo semestre  de 2021,  determinándose 

asimismo la exposición de las mismas en el Tablón de Anuncios del Ayuntamiento y en el BOP.

El período voluntario de pago de dichas tasas será del 15 de diciembre de 2021 al 31 de enero 

de 2022.

Los recibos domiciliados recibirán el cargo en cuenta a partir del día 27 de diciembre de 2021.  

El  resto recibirán en su domicilio  carta de pago para realizar  ingreso en cualquiera de las 

formas allí indicadas.

Lo que se hace público para su general conocimiento.

 

DOCUMENTO FIRMADO ELECTRÓNICAMENTE
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ACTUALITATE L  D I A R I E TVinaròs
ESQUELES

Tu familia siempre te recordará con cariño

Francisco Gombau Blanchadell

Que falleció en Vinaròs 
el día 20 de enero de 2022,

a los 72 años de edad.
D.E.P.

Agradecemos toda la atención recibida y las muestras de afecto y 
condolencia que nos han mostrado, así como el cariño y profesionalidad 

de la UHD del Hospital Comarcal de Vinaròs. Gracias a todos de corazón.

Rogad a Dios por el alma de:

Paquito Cañero

Vinaròs, enero 2022

TU ESPOSO, TU HIJO Y DEMÁS FAMILIA
TE RECUERDAN CON CARIÑO.

5º Aniversario de

Qué falleció cristianamente en Vinaròs
el día 30 de enero de 2017 a los 55 años de edad

E.P.D.

Conchín Viciano Chaler
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Parròquia Arxiprestal de l’Assumpció:  Laborals: 9.00 i 
19.00 h  Dissabte: 9.00, 19.00 h.  Diumenge: 9.00, 
12.00 i 19.00h. 

Convent Divina Providència: 
Laborals: 19.30 h. Festius: 10.30 h.

Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30h. 
Dissabte: 8.30 i 19.30. Diumenge: 9.00, i 19.30h

Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)

El Carme dels Mariners: Diumenge: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. 
Diumenge: 10.00 h

Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 
h, Dimarts estudi bíblic: 20 h 

Església Evangèlica (av. Tarragona): Diumenge: 11 h

HORARI DE MISSES

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 77 06
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Recollida d’estris voluminosos  964 40 78 03
Emergències 112
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Vinataxi 600 600 333

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86
OMIC 964 40 77 00

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes 
964 40 56 15
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat” 

Gas butà 964 45 11 24

         TRENS  VINARÒS-VALÈNCIA         VINARÒS-CASTELLÓ

AUTOBUSOS
El Setmanari Vinaròs no es responsabilitza de canvis o errors en els horaris. 
Es recomana consultar  els horaris a les pàgines web d’ Autos Mediterráneo i Renfe

CATÍ    

ANROIG

XERT

SAN MATEU

CANET

LA JANA

TRAIGUERA

SAN JORDI

VINARÒS

8:15

8:25

8:30

8:45

9:00

9:10

9:15

9:20

9:45

17:30

17:20

17:15

16:55

16:45

16:35

16:30

16:25

16:00

CATÍ - VINARÒS

LUNES, MIÉRCOLES Y VIERNES no festivos

*resto de días sin servicio

VUELTAIDA

HORARIOS ACTUALIZADOS A 24/09/20

E L  D I A R I E TVinaròs

DILLUNS, DIMECRES I DIVENDRES 
NO FESTIUS

La resta de dies sense servei
POBLACIÓ ANADA TORNADA
CATÍ 8:15 17:30
ANROIG 8:25 17:20
XERT 8:30 17:15
SANT MATEU 8:45 16:55
CANET 9:00 16:45
LA JANA 9:10 16:35
TRAIGUERA 9:15 16:30
SANT JORDI 9:20 16:25
VINARÒS 9:45 16:00

CATÍ-VINARÒS

URBÀ VINARÒS

DILLUNS A 
DIVENDRES

VINARÒS -ZONA 
NORD

ZONA NORD-
VINARÒS

VINARÒS 
-ZONA SUD

ZONA SUD-
VINARÒS

8:30
9:15
9:55

11:05
11:45
12:55
13:35
14:45
15:25
16:35
17:15
18:25
19:05
20:15

7:30
8:30
9:35

10:15
11:25
12:05
13:15
13:55
15:05
15:45
16:55
17:35
18:45
19:25
20:35

7:30
8:50

10:35
12:25
14:15
16:05
17:55
19:45

8:00
9:00

10:50
12:40
14:30
16:20
18:10
20:00

DISSABTES, 
DIUMENGES FESTIUS
( Diumenge i festius , 
només juliol i agost)

VINARÒS -ZONA 
NORD

ZONA NORD-
VINARÒS

VINARÒS 
-ZONA SUD

ZONA SUD-
VINARÒS

9:10
9:50

11:00
11:40
12:50
16:40
17:20
18:30

9:30
10:10
11.20
12:00
13:10
17:00
17:40
18:50

          10:30
12:20
18:00

9:00
10:45
12:35
16:30
18:15

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
La Farmacia de guardia realizará un turno de 24h (de 9.00h a 9.00h). 

Entre las 24h y las 8.00h, únicamente se realizarán dispensaciones con 
receta médica y se deberá llamar a la policía local 964 40 77 04

29 gener ADELL P.Picasso/Pius XII
30 gener SANZ c/Pont 87
31 gener VALLS Av.Fco J.Balada 24
1 febrer MATEU c/Sant Francesc 103

2 febrer TORREGROSA Av.Llibertat 9
3 febrer PITARCH c/Pilar 120
4 febrer VINARÒS FARMÀCIA   Av.País Valencià 15

5 febrer FERRER Pl.Sant Antoni 34

* Precios válidos, según disponibilidad, para compras realizadas en renfe.com

Información consultada el  06 agosto 2021 16:45:05

Origen: VINAROS
Destino: VALENCIA (TODAS)
Trenes para el día: lunes 06 septiembre 2021
Número de viajeros: 1

Tren Salida Llegada Duración Precio desde*
14431 REGIONAL 05.45 07.45 2h. 0min. 12.30
14018 REG.EXP. 07.10 09.05 1h. 55min. 14.10
38018 REGIONAL 07.10 09.05 1h. 55min. 12.30
14437 REGIONAL 09.25 11.51 2h. 26min. 12.30
00697 TORRE ORO 10.52 12.20 1h. 28min. 24.40
18093 REG.EXP. 13.08 15.08 2h. 0min. 14.10
00463 Intercity 13.56 15.23 1h. 27min. 24.40
38022 REGIONAL 14.12 16.08 1h. 56min. 12.30
14022 REG.EXP. 14.12 16.08 1h. 56min. 14.10
00165 Intercity 16.54 18.28 1h. 34min. 24.40
14447 REGIONAL 18.30 21.10 2h. 40min. 12.30
14304 REGIONAL 19.42 21.55 2h. 13min. 12.30

* Precios válidos, según disponibilidad, para compras realizadas en renfe.com

Información consultada el  09 agosto 2021 10:14:48

Origen: VINAROS
Destino: CASTELLO
Trenes para el día: jueves 09 septiembre 2021
Número de viajeros: 1

Tren Salida Llegada Duración Precio desde*
14431 REGIONAL 05.45 06.40 55min. 7.40
14018 REG.EXP. 07.10 08.04 54min. 8.40
38018 REGIONAL 07.10 08.04 54min. 7.40
14437 REGIONAL 09.25 10.25 1h. 0min. 7.40
00697 TORRE ORO 10.52 11.28 36min. 18.10
18093 REG.EXP. 13.08 13.59 51min. 8.40
00463 Intercity 13.56 14.34 38min. 18.10
38022 REGIONAL 14.12 15.03 51min. 7.40
14022 REG.EXP. 14.12 15.03 51min. 8.40
00165 Intercity 16.54 17.34 40min. 18.10
14447 REGIONAL 18.30 19.30 1h. 0min. 7.40
14304 REGIONAL 19.42 20.34 52min. 7.40
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agenda

         TRENS VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS

CASTELLÓ              6:00  - 13:00 - 20:00

BENICÀSSIM           6:20 - 13:20 - 20:20

PLAYETAS               6:25 - 13:25 -  20:25

OROPESA                6:40 - 13:40 - 20:40

RIBERA                    6:50 - 13:50 - 20:50

TORREBLANCA       7:00 - 14:00 - 21:00

ALCALÁ                   7:15 - 14:15 - 21:15

STA. MAGDALENA  7:25 - 14:25 -  21:25

BENICARLÓ            7:35 - 14:35 -  21:35

VINARÒS                 7:55 -14:55  - 21:55

VINARÒS                  08:00  -  15:00  - 22:00

BENICARLÓ             08:24  -  15:24  - 22:24

STA. MAGDALENA   08:35  -  15:35  - 22:35

ALCALÁ                     08:45  -  15:45  - 22:45

TORREBLANCA        09:00  -  16:00  -  23:00

RIBERA                     09:10  -  16:10  - 23:10

OROPESA                 09:15  -  16:15  - 23:15

PLAYETAS                 09:25  -  16:25  - 23:25

BENICÀSSIM             09:30  -  16:30  - 23:30

CASTELLÓ                09:55  -  16:55  - 23:55

CASTELLÓ - VINARÒS

LUNES A DOMINGO
VUELTAIDA

HORARIOS ACTUALIZADOS A 19/10/20

IDA
VUELTA 

Castellón - Estación de Autobuses 

Cardenal Costa (esq. Avda. Barcelona)
Avda. Benicàssim (Estadio Castalia)

Avda. Benicàssim (Hospital General)

Avda. Barcelona (esq. Paseo Morella)
Pza. T. Izquierdo (Esc. Virgen de Lourdes)

Pinar del Mater Dei
Benicàssim - Avda Castellón (Carmelitano)

C/ El Clot (junto Puente de Hierro)
Avda. Barcelona (Monjas Oblatas)

C/ Santo Tomás (Rte Montesol)

PLAYETAS
Avda  Barcelona (Voramar)

Oropesa - Cuartel de la Guardia Civil
TORRE DE BELLVER

N-340 Empalme Cabanes
C/ J. Rivera Forner (Porches)

N-340 - Venta Germán

N-340 - Rte Camioneros
N-340 - Rte. Tere

Torreblanca - C/ San Antonio (cooperativa)

Avda. del Mar (Turísmo)
C/ San Antonio (Ayuntamiento)

C/ San Jaime, nº108

Alcalá - General Cucala (Campo Futbol)
Empalme Alcocebre

Avda. H Marruecos (Estación)
Sta. Magdalena C/ Estación - C/ Carretera

Benicarló - C/ San Francisco (casal)

Vinaroz - Picasso

Vinaroz - Río Servol

En el regreso, solicite al conductor la parada en la
UJI. En los servicios con llegada a Castellón a las

9:55 y 16:55
SOLO DÍAS LECTIVOS 

A las 12:50 y 19:50 salida desde la UJI
SOLO DÍAS LECTIVOS 

Hospital de Vinaroz 

www.autosmediterraneo.com   (964) 22 00 54

AUTOBUSOS
El Setmanari Vinaròs no es responsabilitza de canvis o errors en els horaris. 
Es recomana consultar  els horaris a les pàgines web d’  Autos Mediterráneo i Renfe

* Precios válidos, según disponibilidad, para compras realizadas en renfe.com

Información consultada el  19 agosto 2021 10:51:56

Origen: VINAROS
Destino: BARCELONA (TODAS)
Trenes para el día: domingo 19 septiembre 2021
Número de viajeros: 1

Tren Salida Llegada Duración Precio desde*
18084 REG.EXP. 06.53 10.25 3h. 32min. 17.60
99402 MD 10.03 14.28 4h. 25min. 13.00
00460 Intercity 14.32 16.40 2h. 8min. 30.00
00694 TORRE ORO 17.43 19.38 1h. 55min. 30.00
00264 Intercity 18.32 20.40 2h. 8min. 30.00
18096 REG.EXP. 18.43 22.25 3h. 42min. 17.60
01402 Intercity 21.40 23.39 1h. 59min. 30.00

* Precios válidos, según disponibilidad, para compras realizadas en renfe.com

Información consultada el  06 agosto 2021 16:58:39

Origen: BARCELONA (TODAS)
Destino: VINAROS
Trenes para el día: lunes 06 septiembre 2021
Número de viajeros: 1

Tren Salida Llegada Duración Precio desde*
00697 TORRE ORO 09.13 10.51 1h. 38min. 30.00
18093 REG.EXP. 09.43 13.08 3h. 25min. 17.60
99607 MD 10.43 14.11 3h. 28min. 13.00
00463 Intercity 12.00 13.55 1h. 55min. 30.00
00165 Intercity 15.00 16.52 1h. 52min. 30.00
99842 MD 15.40 19.41 4h. 1min. 12.90
18189 REG.EXP. 19.43 23.05 3h. 22min. 17.60

        VINARÒS-CASTELLÓ       VALÈNCIA-VINARÒS      CASTELLÓ-VINARÒS

VINARÒS-BENICARLÓ-PENÍSCOLA

Parades Vinaròs-Benicarló-Peníscola:  

Riu Cervol - Av. Llibertat (només de tornada) - Església (només d’anada) - 
Av. Picasso - Av. Pius XII - Renfe/Vinaròs - Hospital Comarcal - Pol. Industrial 
(pista atletisme) - Pol. Vinaròs (Carrefour) - Batreta N340, Km1045.8 - 
Renfe/Benicarló (només a l’estiu) - Casal C/S Francesc,29 - Jardins Plaça 
Constitució 1 - Neptuno (només de tornada) - Doctor Fleming (Mercadona 
i només d’anada) - Farell.Avg. Papa Luna 73 - Can Vicente. P.Luna, Plenamar 
- Las Caracolas. P Luna 370 - Fruit. Piñana - Voramar, Gran Hotel Peníscola - 
Casablanca, Plaça Luna Restaurante Fontana - Peñismar, Piscina Municipal 
- Bodegón 2000, (P. Luna 80) - Acuazul, Apartaments Picasso - Hotel 
Peníscola Plas, Hotel Felipe II -  Hosteleria del Mar ( P. Luna,19) - Hotel Maria 
Cristina, P Luna 10 - Turismo , (Av Primo de Rivera, 31) - Plaça Constitució, 
Ajuntament -  Castell  (Plaça J.B. Antonelli)

VINARÒS-BARCELONA

BARCELONA-VINARÒS

Rio Sérvol - VINARÒS, a: 
BENICARLÓ
PEÑISCOLA

PEÑÍSCOLA, a:
BENICARLÓ
VINARÒS

Renfe BENICARLÓ, a:
BENICARLÓ Centro
PEÑISCOLA

PEÑISCOLA, a:
BENICARLÓ Centro
Renfe BENICARLÓ

Peñiscola

Vinaròs
Horarios revisados Julio 2021, actualmente en vigor

Plaza Constitución 
BENICARLÓ, a:

De 6:30 a 23:30 cada 30 minutos

7:30 y de 8:15 a 1:15 cada 30 minutos

7:15 - 8:15 - 8:45 - 9:45 - 10:15 - 11:15 - 11:45 - 12:45 - 13:15 - 
14:15 - 15:15 

8:00 - 9:00 - 9:30 - 10:30 - 11:00 - 12:00 - 12:30 - 13:30 - 14:00 - 
15:00 - 16:00. De 17:00 a 23:00 cada 30 minutos. 

De 7:00 a 0:00 cada 30 min. 

8:00 y de 8:45 a 1:45 cada 30 min.

 De 16:15 a 22:15 cada 30 minutos. 23:15 y 23:45

HORARIOS AUTOBÚS

VINARÒS - BENICARLÓ - PEÑISCOLA
VERANO - Del 10 de Julio al 7 de Septiembre 2021

Plaza Constitución 
BENICARLÓ, a:

Vinaròs: Tel. 964 401 936

Vinaròs

Cervol

Riu Cervol

Vinaròs

* Precios válidos, según disponibilidad, para compras realizadas en renfe.com

Información consultada el  06 agosto 2021 16:45:13

Origen: VALENCIA (TODAS)
Destino: VINAROS
Trenes para el día: lunes 06 septiembre 2021
Número de viajeros: 1

Tren Salida Llegada Duración Precio desde*
14430 REGIONAL 05.38 07.43 2h. 5min. 12.30
14020 REG.EXP. 07.55 10.02 2h. 7min. 14.10
38020 REGIONAL 08.03 10.10 2h. 7min. 12.30
00460 Intercity 13.05 14.31 1h. 26min. 24.40
14302 REGIONAL 14.17 16.21 2h. 4min. 12.30
14446 REGIONAL 14.40 17.05 2h. 25min. 12.30
00694 TORRE ORO 16.12 17.41 1h. 29min. 24.40
18096 REG.EXP. 16.38 18.42 2h. 4min. 14.10
00264 Intercity 17.10 18.31 1h. 21min. 24.40
98289 LD-MD 18.28 22.03 3h. 35min. 21.20
14452 REGIONAL 18.35 21.10 2h. 35min. 12.30
14016 REG.EXP. 20.07 22.03 1h. 56min. 14.10
38016 REGIONAL 20.07 22.03 1h. 56min. 12.30

* Precios válidos, según disponibilidad, para compras realizadas en renfe.com

Información consultada el  09 agosto 2021 10:14:54

Origen: CASTELLO
Destino: VINAROS
Trenes para el día: jueves 09 septiembre 2021
Número de viajeros: 1

Tren Salida Llegada Duración Precio desde*
14430 REGIONAL 06.48 07.43 55min. 7.40
14020 REG.EXP. 09.07 10.02 55min. 8.40
38020 REGIONAL 09.15 10.10 55min. 7.40
00460 Intercity 13.50 14.31 41min. 18.10
14302 REGIONAL 15.26 16.21 55min. 7.40
14446 REGIONAL 16.10 17.05 55min. 7.40
00694 TORRE ORO 17.07 17.41 34min. 18.10
18096 REG.EXP. 17.50 18.42 52min. 8.40
00264 Intercity 17.52 18.31 39min. 18.10
14452 REGIONAL 20.15 21.10 55min. 7.40
14016 REG.EXP. 21.09 22.03 54min. 8.40
38016 REGIONAL 21.09 22.03 54min. 7.40



29 de maig de 2021


